
İhsan COŞKUN

Akıllı ve
sabırlı oyun 

>7’de

Simru SİLAHTAROĞLU

Kaldığı yerden 
başlıyor!

>2'de

Funda ALPASLAN TALAY

Kendini
açığa vurmak

>5’te

Hasan Şahin
 atıldı mı?

İdris ÖZYOL sayfa 4’te

�Valilik koordinesinde, 
kemer kaymakamlığı ta-
rafından Topçu Yüzbaşı 
Mustafa Ertuğrul aker ve 
silah arkadaşlarını anma 
etkinliği düzenlendi. 8’de

Mustafa Ertuğrul 
Kemer’de anıldı

Kemer’de Topçu 
Yüzbaşı Mustafa 

Ertuğrul Aker, Paris 
2’yi batırışının yıl 

dönümünde anıldı
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Onat’ın aİlesİnden özeleştİrİ:

Burhanettin Onat, ölümünün 48. yıl dönümünde anılırken, Onat’ın 
torunu Mehmet Zaim, “Anısına yeteri kadar sahip çıkamadık” dedi. 
Türk Ocakları Başkanı Uysal ise Onat’ın evi için müze önerisi yaptı

�AntAlyA’yA hizmetleriyle 
iz bırakan Dr. Burhanettin 
Onat, vefatının 48’inci yıl 
dönümünde mezarı başında 
düzenlenen törenle anıldı. 
Anma töreninde Burhanettin 
Onat’ın satışa çıkarılan evi de 
gündeme geldi. 

�türk Ocakları Başkanı Ab-
dullah Uysal, “Onat’ın anısını 
yaşatmak adına evi müzeye 
çevrilmeli” derken Onat’ın to-
runu Mehmet Zaim ise, “Biz 
anısını yaşatamadık. Evden 
eşyaları çıktı geriye binası ve 
iskeleti kaldı” dedi. 5’te

ANMA TÖRENİ YAPILDI

MÜZE ÖNERİSİ 

Ses verin yeter!

Fahrettin HEPKESKİN >5’te

�EKSPRES, at yarışı tahminle-

rinde yine büyük bir başarı-

ya imza atarken 

Ekim ve Kasım 

aylarında elde 

ettiği şampiyon-

luklarla geçil-

mezliğini koru-

du. 7’de

TÜYOLAR BUĞRA NOYAN’DAN

Antalya’ya

gençlik sofraları

İdris ÖZYOL sayfa 4’te

�Altı Nokta Körler Derneği 

Başkanı Ahmet Oktay, “Bü-

yükşehir’in yaptığı güzel ça-

lışmaların diğer tüm kurum 

ve kuruluşlara örnek olma-

sını dilerim” dedi. 2’de

Engeller bir bir

ortadan kalkıyor
Altı Nokta Körler 

Derneği Başkanı Ahmet 

Oktay,  Büyükşehir 

Belediyesi’ne
teşekkür etti 
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ONAT’ıN 
Evi sATıLık
Antalya’nın simgelerinden olan ve kentte birçok yere adını 

veren siyasetçi ve doktor Burhanettin Onat’ın Kaleiçi’ndeki 

tarihi evi, 120 milyon liralık bedelle satışa çıkarıldı

�Cumhuriyet Halk Partisi’nden 

1946 yılında Belediye Başkanı, 1950 

yılında ise milletvekili seçilen Dok-

tor Burhanettin Onat’ın, Kaleiçi’nde 

bulunan ve bugün hostel olarak kul-

lanılan tarihi köşkü satışa çıkarıldı. 

�Kılınçarslan mahallesi Park so-

kak’ta yer alan ‘Onat Köşkü’, 120 

milyon tl bedelle ilan sitelerinde 

yerini alırken Köşk aynı zamanda 

‘Kaleiçi Kentsel ve 3. Derece arkeo-

lojik sit alanı’ içinde yer alıyor. 4’te

iNTERNETE iLAN kONULDU

hOsTEL OLARAk kULLANıLıYOR

120 miLYON LiRA 

BEDELLE 

sATışTA 

�AntAlyA Ortak Düşün Meclisi (ANO-

DEM) Kasım ayı toplantısında, tekno-

lojinin geldiği en üst seviye olan ya-

pay zekayı gündemine aldı. 6’da

At Yarışı Yazarları Derneği’nin tüm 

Türkiye’deki gazeteler arasında 

düzenlediği Tahmin Yarışması’nda, 

Antalya EKSPRES Gazetesi Ekim ve 

Kasım aylarının birincisi oldu

Uluslararası Antalya 

Piyano Festivali başlıyor

�BüyüKşEhiR’iN en önemli sanat et-

kinliklerinden biri olan Piyano Fes-

tivali 6-20 Aralık tarihleri arasında 

AKM’de gerçekleştirilecek. 8’de

ANTALYA EksPREs
Türkiye şampiyonu

Ziyaret etmeyenlerin 

gözünden Türkiye
�SEyAhAt eden bireyler ve türkiye’ye yönelik tu-

rizm potansiyelini artırmak isteyen işletmeler için 

rehberlik sağlayan bir platform, türkiye’ye hiç gel-

memiş turistlere yönelik anket düzenledi. 2’de

hekimler iş bıraktı
Aile hekimleri ve 

ASM çalışanları, 

Aile Hekimliği 

Sözleşme ve Ödeme 

Yönetmeliği’ne iş 

bırakma eylemiyle 

tepki gösterdi

�AilE hekimleri ve Aile Sağlığı Mer-

kezi (ASM) çalışanları, Aile hekimliği 

Sözleşme ve Ödeme yönetmeliği’ne 

karşı iş bırakma eylemlerine başladı.

�SES Antalya şube Başkanı Dr. Kaan ta-

şer, yeni yönetmeliğin sağlık çalışan-

larının haklarını gasp ettiğini ve halk 

sağlığına zarar verdiğini söyledi. 5’te

TEPki GÖsTERDiLER
EYLEm YAPTıLAR

ATB
kasım hal 
endeksini 

açıkladı
�hal’De do-

mates mik-

tar endeksi 

yıllık yüzde 

35.25 aza-

lırken, fiyat 

endeksi 
yüzde 
218.38 art-

tı. 6’da

ANODEm’in gündemi

yapay zeka oldu

GÜVEN 
GÜNEŞ

ANISINA 
SAhİP 
çIKAMADIK

�12 Eylül darbesinde 17 yaşınday-
ken idam edilen Erdal Eren, ölümü-
nün 44. yılında antalya’da düzen-
lenen eylemle anıldı. 4’te

�konsErdE kerem 
Görsev, eserlerini ses-
lendirmekle kalma-
yıp, bestelerinin çıkış 
hikayelerini ve ardın-
daki duyguları seyir-
cilerle paylaştı. 8’de

Görsev’den caz rüzgarı
Antalya’nın sanat dünyasına açılan 
en önemli kapılarından biri olan 24. 

Uluslararası Antalya Piyano Festivali, 
Kerem Görsev Trio’yu ağırladı

Paris 2 batığına 110 
Türk bayrağıyla dalış
�KEMER’DE Paris 2 ba-

tığına Akdeniz Üniver-
sitesi’nden öğrenciler 
dalış yaptı. 8’de

Film stüdyosu
depoya dönüştü
�HOllywOOD’A rakip olarak ‘Çandırwood’ 

ismi verilen Antalya Film Stüdyoları, tarım 
alanı ve depo oldu. Stüdyoların 26 yıllık geçmi-
şinde yalnızca 2 film çekildi. 4’te

Zincir marketlere 
sıkı denetim var 

�alanYa Belediyesi ekipleri il-
çede denetimlerini sürdürdü. 
102 mahallede denetim ya-
pan zabıta, tarihi geçmiş ürün 
sattığı tespit edilen 3 zincir 
markete işlem başlattı. 3’te

cEZA UYGULANDI

Alanya Belediyesi 
ekipleri son kullanma 
tarihi geçmiş un, acı 
sos, patlamış mısır 

ve çikolata türevleri 
satan 3 zincir market 
şubesini mühürledi 

Erdal Eren
için anma

Polis 
denetimde

�anTalYa’da son 1 haftada yapı-
lan denetimlerde 41 bin 486 araç 
ve sürücü kontrol edildi. 3’te

Seriye devam
�KAySERİSPOR’U 

konuk eden 
Antalyaspor, 
sahadan 2-0 ga-
libiyetle ayrıldı. 
Kırmızı beyazlı-
lar puanını 21’e 
yükseltirken 
son 4 maçtan 3 
galibiyet almayı 
başardı. 7’de

2-0
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Simru
 SİLAHTAROĞLU

Kaldığı yerden 
başlıyor!

Asgari Ücret Tespit 
Komisyonu, bugün 
ikinci kez masaya 

oturuyor. Yani maraton 
kaldığı yerden devam ediyor 
ve tabii ikinci toplantı 
için milyonlarca çalışan 
Ankara’ya odaklanmış 
durumda. İlk toplantıda 
herhangi bir rakam ifade 
edilmemişti. Zaten toplantı 
da bir saat sürmüştü 
hatırlarsınız. Peki, bu 
toplantıdan çıkacak rakam 
olur mu ve de asgari 
ücretlinin yüzünü güldürür 
mü? Asgari ücret, asgari 
giderleri karşılar mı?

***
Gelelim işin aslına, 

doğrudan 7 milyona yakın 
çalışanı dolaylı ise toplumun 
tamamını ilgilendiren 
2025 yılı asgari ücretin 
belirlenmesine yönelik süreç 
devam ediyor. Ankara’nın 
dediğine göre, henüz rakam 
telaffuz etmeyen işçi ve 
işveren tarafının sunulacak 
ekonomik veri raporların 
ardından pazarlığa 
başlaması bekleniyormuş. Al 
gözüm seyreyle...

***
Peki, çalışanın nefes 

alacak ücreti ne kadar olur? 
Ha, işverene göre yüzde 
25 zam yeterliymiş. İyi de 
asgari ücretlinin alım gücü 
düşmüş, bu yıl tek zam alan 
çalışan bas bas bağırıyor 
‘geçinemiyoruz’ diye. 
Asgari ücret açlık sınırının 
altında kalır mı? Veya asgari 
ücretlinin yüzü güler mi? 
Yaşayıp bekleyip göreceğiz.

***
Ya emekli, emekli yorgun, 

emekli zorda. Nereden 
icat edildiyse şu kök maaş 
muhabbeti emeklinin canını 

sıkıyor. Milyonlarca emekli, 
asgari ücretin altında maaş 
alıyor, 12 bin 500 TL ile 
geçim mümkün mü? Yemin 
olsun ülkenin en büyük 
ekonomisti emekliler. 
Hani diyoruz, emeklinin 
maaş adaleti sağlanır mı? 
Refah kaybı telafi edilir mi? 
Vatandaş olarak pek bir 
meraktayız da üzerinize 
afiyet.

***
Dedikten sonra gelelim 

zurnanın zart dediği yere. 
Yani 2025’te vatandaşın 
ekonomisini neler bekliyor 
konusuna. Misal, tüketicinin 
alım gücü artar mı veya ne 
zaman artar? Zira asgari 
ücretlinin de, emeklinin 
de, memurun da, amirin 
de alım gücü düşmüş, öyle 
deniyor! Tüketici kredi 
kartına mecbur bırakılmış, 
öyle deniyor! Yeni yılda 
faturalara yeni zamlar 
yüklenecekmiş, öyle 
deniyor! Deniyor da vergi 
yordu, faiz yordu, enflasyon 
yordu, velhasıl-ı kelam 
vatandaş yoruldu. Alın işte 
Özel İletişim Vergisi’ne 
yüzde 48 zam geliyormuş 
ve de ÖİV, 1 Ocak’tan 
itibaren 575 TL olacakmış. 
Hatırlıyorsunuz değil mi, 
hazret 1999 depreminde 
hayatımıza girmişti, bir daha 
da çıkmak nasip olmadı!

***
Ekonomistler araştırıyor ve 

soruyormuş ‘gelir eşitsizliği 
neden artıyor’ diye. De, 
yemin olsun vatandaş 
da bilmiyor, cevabı siz 
ekonomistlerde olsun, gelir 
eşitsizliği neden artıyor, 
ekonomi nasıl ve ne zaman 
düzelir? Gönlünüzce bir 
hafta diliyorum.

HAYATA GÜLÜMSE

MURATpAşA Belediyesi, İs-
tanbul Kültür Üniversitesi ile 
hizmet içi eğitim protokolü im-
zaladı.  protokol imza töreninde 
konuşan Başkan Uysal, Murat-
paşa Belediyesi’ne bağlı Erme-
nek, Dutlubahçe, Konuksever, 
Çağlayan ve Soğuksu mahal-
lelerindeki kreşlerden her yıl 
yaklaşık 550 öğrencinin mezun 
olduğunu belirtti. Uysal, “Bu 
çocuklar hepimizin çocukları, 
bu ülkenin geleceği. Daha önce 
de kısmi işbirlikleri gerçekleş-
tirdiğimiz İstanbul Kültür Üni-
versitesi ile bu kez kapsamlı ve 
kurumsal bir işbirliği adımı atı-
yoruz. Amacımız, daha nitelik-
li hizmet sunarak çocuklarımızı 
daha iyi bir geleceğe hazırla-
mak” diye konuştu.

PERİYODİK HİZMET İÇİ 
EĞİTİMLER

İstanbul Kültür Üniversite-

si’nden prof. Dr. Mehmet Toran 
ise erken çocukluk döneminin 
kritik bir öneme sahip olduğu-
nu vurguladı. prof. Dr. Toran, 
bu dönemde çocuğa sunulan 
nitelikli eğitimin hem mevcut 
kırılganlıkların azaltılmasında 
hem de önemli fırsatların de-
ğerlendirilmesinde belirleyi-
ci olduğunu ifade etti. “Nitelik-
li eğitimden kastımız; nitelikli 
personel, nitelikli eğitim ortamı 
ve nitelikli aile katılım çalışma-
larıdır” diyen prof. Dr. Toran, 
şunları söyledi: “Bu süreçte İs-
tanbul Kültür Üniversitesi ola-
rak, Muratpaşa Belediyemi-
zin kreş hizmetlerinde görev 
yapan öğretmenlerimize peri-
yodik hizmet içi eğitimler su-
nacağız. Hedefimiz, öğretmen-
lerimizin mesleki gelişimlerini 
destekleyerek, onların ihtiyaç-
larına yönelik çözümler üret-
mek.” DHA

TURİzM kenti Antalya’nın Serik ilçe-
si Çandır bölgesinde 1998 yılında ku-
rulan Antalya Film Stüdyoları, o dö-
nem 17 milyon dolara mal oldu. 1999 

yılında belde belediyesi olan Çandır Beledi-
yesi’nden 25 yıllığına kiralanan 120 dönüm 
alanda, 10 bin 200 metrekare kapalı alanı ve 
2 ayrı stüdyosu ile film stüdyosu, bölge hal-
kı tarafından Hollywood’a rakip olarak ‘Çan-
dırwood’ olarak adlandırıldı. Yapıldığı dö-
nemde Orta Doğu ve Avrupa’nın en büyük 
film stüdyosu olma özelliğiyle dikkati çe-
ken stüdyoları, ünlü film şirketleri Golden 
Horn ve Tekfen Holding ortaklığı işletti. Yıl-
lar boyu film yapımcılarına teklifler götürül-
dü ve stüdyoları kullanabilecekleri anlatıldı 
ancak 26 yıllık stüdyolarda yalnızca Ame-
rikan Hallmark yapımı ‘Arabian Nights’ ile 
Cem Yılmaz’ın oynadığı ve senaryosunu yaz-
dığı ‘G.O.R.A.’ çekildi. Büyük umutlarla yapı-
lan 120 dönümlük film stüdyolarının daha 
sonra büyütülmesi planlandı. Ancak 26 yıl-
lık süreçte beklenen ilginin görülememesi, 
yeni yatırımların yapılmaması nedeniyle ça-
ğın getirdiği teknolojik gelişmeye ayak uydu-
rulamadı.

SET ARAÇLARI DA ATIL KALDI

2020 yılında Antalya Büyükşehir Belediye-
si’nin aldığı imar değişikliği kararının ardın-
dan, bölge ‘belediye hizmet alanı, yeşil alan, 
ticaret ve sosyal tesis alanı’ olarak düzenlen-
di. Kiralama süresi sona eren tesisler, Serik 
Belediyesi tarafından yeniden değerlendiril-
di. Belediye, stüdyo alanını tarımsal faaliyet-
ler ve çevre düzenlemeleri için kullanmaya 
başladı. 120 dönümlük alandaki seralarda 
üretim yapan belediye, stüdyoları da beledi-

yeye ait park ve bahçelerdeki kullanılmayan 
malzemelerin deposu haline getirdi. Stüdyo-
lar içerisinde hala setlerde kullanılan ışık ve 
ses sistemlerinin parçaları dikkati çekerken, 
bazı filmlerde kullanılan set araçlarının da 
atıl halde durduğu görüldü.

‘ATIL ALAN ÜRETİME KAZANDIRILDI’

Serik Belediye Başkanı Kadir Kumbul, 
“Çandır Film Stüdyoları, yıllarca atıl durum-
da kalmış ve bölgeye katma değer sağlaya-
mayan bir alan olarak duruyordu. Ancak 
Serik Belediyesi olarak bu alanı halkımı-
za hizmet etmek amacıyla yeniden yapılan-
dırmak için önemli adımlar attık. İmar de-
ğişikliği sonrasında, burada hem tarımsal 
faaliyetlerin gerçekleştirilmesini hem de be-
lediyemizin park ve bahçelerinin malzeme 
depolama ihtiyaçlarını karşılamayı amaçla-

dık. Bu süreçle birlikte hem çevre dostu bir 
yaklaşım sergiledik hem de yerel halkımıza 
istihdam olanakları sunduk. Çandır’daki bu 
dönüşüm, sadece belediyemiz için değil, aynı 
zamanda bölge halkımız için de ekonomik 
kazançlar sağlamaktadır. Hem tarım, üretim 
hem de belediye hizmetleri ve projeleri ko-
nusunda yapılan bu yatırımlar, uzun vade-
de bölgenin kalkınmasına önemli katkılar 
sunacaktır. Stüdyo alanı, imar planı doğrul-
tusunda hazırlanan kullanım fonksiyonuna 
uygun şekilde yeniden düzenlendi ve bölge-
nin gelişimi için yeni projeler üretildi. Tarım-
sal faaliyetlerin yanı sıra belediye hizmetle-
rinin daha verimli hale getirilmesi amacıyla 
önemli yatırımlar yapıldı. Hem tarım hem de 
belediye hizmetleri konusunda yapılan bu 
yatırımlar, uzun vadede bölgenin kalkınma-
sına önemli katkılar sunacaktır” dedi.  DHA

ANTALYA’DA özel tarım ürünleri üretimi 
yapan bir firmanın hobi ve Ar-Ge çalışmala-
rı yürütülen bahçesinde, ilginç narenci-
ye türleri bulunuyor. Firmanın ürün 
geliştirme müdürü Elif Erüst, An-
talya’da 1939 yılında kurulan bir 
tarım şirketi olduklarını belirte-
rek, “Ben beşinci kuşak olarak 
babamla beraber şirketi yö-
netmekteyiz. 180 çeşit ürünü-
müz var. Ama normal ürünler 
değil, daha çok yenilebilir çi-
çekler, mikro ürünler ve mini 
sebzeler. Daha çok yurt içinde 
olmak üzere yurt dışında da ça-
lıştığımız yerler var. Marketlere 
ve restoranlara ürünlerimizi gönde-
riyoruz. Yenilebilir çiçeklerimiz ve mini 
ürünlerimizi şeflerimiz tabak süslemelerin-
de kullanıyor, tabakları renklendiriyor” dedi.

‘DIŞI NORMAL LİMON FAKAT ÇOK 
FARKLI GÖRÜNÜYOR’

Üretim alanında narenciye türlerine yö-
nelik bir de hobi ve Ar-Ge bahçesi kurdukla-
rını belirten Erüst, “Hobi bahçemizde fark-
lı tür ürünler var. Örneğin Buda’nın eli gibi. 
Aslında bir limon çeşidi olan ve Buda’nın eli 
olarak adlandırılan bu meyve, dış kabuğu 
rendelenerek kullanılabiliyor. Bu bir limon 
çeşidi fakat içinde limon gibi su yok. Limo-

nun kabuğu ve altındaki beyaz kısmı içini 
komple kaplıyor. Limonun sulu kısmı yok. 
Dışı normal limon fakat çok farklı görünüyor. 
Deneme ve Ar-Ge amaçlı yurt dışından ge-
tirdik. 5 yıllık bir ağacımız, gün geçtikçe ve-
rimliliği artıyor. Bu yıl meyvesi daha da bol. 
Ama satışı yapılmayan bir ürün” diye konuş-
tu. Belki de Türkiye’de tek olan bu limon tü-
rünün dışında bergamot, pomelo ve şadok 
diye bilinen tanesi 2 kilogramı bulabilen dev 

meyve, dünyanın en küçük mandalinası gibi 
farklı tür ağaçların da bulunduğu bahçede, 

ayrıca çok küçük bir limon türü olan hav-
yar limonu var. Elif Erüst, “Bu limon tü-

rünün içi havyar gibi oluyor. Limon 
gibi olmuyor. İkiye bölüp, limonu 

sıkmaya çalıştığınızda tanecikleri 
ele dökülüyor ve tane tane olu-
yor. Bunun birçok rengi var. Bu 
da bir limon çeşidi, suyu sıkıl-
mıyor, havyar gibi dökülüyor. 
Bu ürünün de henüz satışı yok” 
ifadelerini kullandı.

AHTAPOT SAKALA DA 
BENZETİLİYOR

Türkiye için nadir ve çok yeni bir 
ürün olan Buda’nın eli olarak adlandırı-

lan limon türü, görünümü nedeniyle Buda 
heykelinin eline benzetildiği için bu şekil-
de isimlendirildi. Bu ilginç limon türünü ilk 
kez gören ve şaşkınlık yaşayan birçok kişi, 
‘Karayip Korsanları: Ölü Adamın Sandığı’ fil-
minde önemli bir karakter olan lanetli kor-
san kaptan Davy Jones’in ahtapot sakalına 
benzetiyor. Ana vatanı Çin olan bu meyve-
nin bergamot gibi sadece kabuğu tüketilebi-
liyor. parmaklı limon görünümünde, güzel 
bir koku ve aroması yüksek bu limon türü, 
çay, kokteyl ve meyve sularında kullanılabi-
liyor. DHA

Film stüdyosu
depoya dönüştü
Hollywood’a rakip olarak ‘Çandırwood’ ismi verilen Antalya Film Stüdyoları, tarım 

alanı ve depo oldu. Serik Belediyesi’nin hurda malzemeleri depoladığı, seralarda 
tarım yaptığı görülen stüdyoların 26 yıllık geçmişinde yalnızca 2 film çekildi

İlginç narenciye 
türleri yetiştiriyor
Bir tarım firmasına ait hobi ve Ar-Ge bahçesinde, Buda’nın eli, havyar limonu, 

dünyanın en küçük mandalinası gibi ilginç narenciye türleri bulunuyor

Eğitim için 
bir adım daha 

Muratpaşa Belediye Başkanı Ümit Uysal, belediye 
kreşlerinde görev yapan öğretmenlerin mesleki 

gelişimlerini desteklemek amacıyla İstanbul Kültür 
Üniversitesi ile hizmet içi eğitim protokolü imzaladı



İl Emniyet Müdürlüğü Trafik Şube 
ekipleri, helikopter ve drone destekli 
olarak gerçekleştirdikleri 1 haftalık de-
netimlerde 41 bin 486 araç ve sürücü-
yü kontrol etti. 

Denetimlerde toplam 17 bin 283 araç 
ve sürücüye trafik kurallarına uyma-
dıkları gerekçesiyle idari para cezası 
uygulandı. Trafik güvenliğini artırmak 
ve kural ihlallerini önlemek amacıyla 
yapılan denetimlerde; 5 bin 988 yük ta-
şıyan araç, 2 bin 288 yolcu taşımacılığı 
yapan araç kontrol edilirken, 6 bin 492 

alkol ve uyuşturucu madde denetimi, 
13 bin 630 emniyet kemeri kontrolü, 6 
bin 716 motosiklet ve motorlu bisiklet 
denetimi ve 422 okul servis aracı dene-
timi yapıldı. Toplamda, 41 bin 486 araç 
ve sürücü kontrol edildi.

İHLAL YAPANLARA CEZA

Yasak park yapan 3 bin 75, engellile-
rin araçları için ayrılmış park yerlerine 
park yapan 438, alkollü araç kullanan 
223, korsan taşımacılık yapan 7, abar-
tı egzoz kullanan 51, kırmızı ışık ihla-

li yapan 781, emniyet kemeri kullan-
mayan bin 400, kask kullanmayan bin 
887, sürücü belgesi olmadığı/geri alın-
dığı/iptal edildiği halde araç kullanan 
bin 385, diğer maddelerle birlikte top-

lam 17 bin 283 araç ve sürücüye trafik 
idari para cezası uygulandı. 

Helikopter ve drone kullanılarak ya-
pılan denetimlerde ise 468 kural ihlali 
tespit edildi.  İHA
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SERİK ilçesinde yalnız yaşayan Akif Gür (78) evinde ölü bulun-
du. Dorumlar köyünde oturan Akif Gür’den (78) haber alamayan 
yakınları jandarmaya bildirdi. Evin kapısını açan jandarma Gür’ü 
hareketsiz halde buldu. Sağlık ekiplerinin kontrolünde Gür’ün 
hayatını kayettiği belirlendi. Gür’ün cenazesi adli tıp kurumuna 
gönderildi. Jandarma olayla ilgili inceleme başlattı. DHA

Evinde ölü bulundu 

SoSYal medya hesaplarında çiçek 
satışı yapan boksör Kıvanç Şensöz’ün 
yabancı uyruklu eşi Dara Şensöz, oluş-
turulan hesaplarından çiçek buketi ile 
birlikte kendi fotoğrafını paylaştı. aynı 
bölgede çiçekçilikle uğraşan Eşref Yu-
nus Yıldırıcı’nın kız kardeşi Firdevs Yıl-
dırıcı, Şensöz’ün eşinin paylaşımının 
ekran görüntüsünü alarak, kendi iş 
yerlerinin sosyal medya hesaplarından 
paylaştı.

TuTuKLANdI

Firdevs Yıldırıcı, fotoğraftaki kadı-
nın yüzünün buzlandığını, kırpıldığı-
nı, hata yaptığını belirterek özür dile-
di. Kıvanç Şensöz, Eşref Yunus Yıldırıcı 
ile yüz yüze görüşmek istedi ve 12 
Ekim’de saat 19.00 sıralarında Kepez 
ilçesi altınova Mahallesi’ndeki çiçek 
deposuna gitti. Bu sırada Şensöz, bir 

anda yumruk atarak Yıldırıcı’yı yere 
düşürdü. Komaya giren Eşref Yunus 
Yıldırıcı, bir süre sonra hayatını kay-
betti. Gözaltına alınan Kıvanç Şensöz, 
çıkarıldığı hakimlikçe tutuklanarak ce-
zaevine konuldu.

‘HAKSIZ TAHRİK uYGuLANmASIN’

İddianamede, Kıvanç Şensöz’ün mü-
ebbet hapis cezası ile cezalandırılma-
sı talep edildi. Savcılık tarafından yapı-
lan incelemelerde, cinayete konu olan 
fotoğraflarda dekoltenin görünmediği, 
çiçeklerin ön plana çıkarıldığı ve sosyal 
medyada paylaşılan görselin herkese 
açık olarak yayınlandığına kanaat ge-
tirildi. Kıvanç Şensöz hakkında ‘haksız 
tahrik’ hükümlerinin uygulanmaması-
nı talep eden savcılık, sanığın ‘Kasten 
öldürme’ suçundan yargılanmasını is-
tedi.  dHA

AlanYa Belediye Başkanı os-
man Tarık Özçelik’in tali-
matıyla, zabıta müdürlüğü 
ekipleri ilçe genelindeki dene-

timlerini sürdürdü. 102 mahallede ka-
sap, pastane, fırın, market ve gıda fir-
maları denetleyen zabıta tarihi geçmiş 
ürün sattığı tespit edilen 3 zincir mar-
ket şubesi hakkında idari işlem başlat-
tı. Kızlarpınarı Mahallesi Şeyh Şamil 
Caddesi’nde tarihi geçmiş un, acı sos 
ve patlamış mısır satan bir zincir mar-
ket şubesi ile Hacet Mahallesi Keyku-
bat Bulvarı’nda son kullanma tarihi 
geçmiş su, içli köfte, bisküvi ve çikola-
ta türevleri satan zincir market şube-
si mühürlendi. İncekum Mahallesi Eski 
antalya Yolu’nda hizmet veren ve ta-
rihi geçmiş beyaz peynir, sosis, meşru-
bat gibi ürünlerin satışını yaptığı tespit 
edilen zincir market şubesi de mühür-
lendi. 3 işletmeye para cezası uygulan-
dı, 2 gün ticari faaliyetten men ceza-
sı verildi.

‘dENETİmLERİmİZE dEvAm 
EdECEĞİZ’

alanya Belediye Başkanı osman Ta-
rık Özçelik, “Halk sağlığı konusunda ta-
viz vermeyeceğimizi söylemiştik. Bu 
kapsamda zabıta müdürlüğü ekipleri-
mizin denetimleri artarak devam edi-

yor. Daha önce tarihi geçmiş ürün sa-
tan ve steril olmayan ortamda üretim 
yapan işletmeleri mühürlemiştik. Yine 
3 zincir market şubesinde tarihi geçmiş 

ürün satışı tespit ettik ve gerekli idari 
işlemleri uyguladık. Bu tarz uygulama-
ların tüm gıda satıcıları ve üreticileri 
için caydırıcı olmasını temenni edi-

yoruz. İşletme sahiplerini bu konuda 
daha hassas olmaya davet ediyorum. 
Biz denetimlerimize kararlılıkla devam 
edeceğiz” diye konuştu. dHA

Tarihi geçmiş ürün satan 
3 zincir market mühürlendi

Alanya Belediyesi Zabıta Müdürlüğü ekipleri son kullanma tarihi geçmiş un, acı sos ve 
patlamış mısır, içli köfte, bisküvi ve çikolata türevleri satan 3 zincir market şubesi mühürledi

KUmLUCA’DA Kredi ve Yurtlar 
Genel müdürlüğü’nün kız öğrenci 
yurdunda çıkan yangını itfaiye sön-
dürdü. Olay, saat 12.00 Kumluca Kız 
Öğrenci Yurdu’nun 4. katında mey-
dana geldi. Klimadan çıktığı tahimin 
edilen yangını fark eden öğrenciler, 
binadan ayrıldı. İhbarla olay yerine 
itfaiye, sağlık ve polis ekibi sevk edil-
di. Giriş kapısının üstündeki levhadan 
yerleşkeye giremeyen itfaiye araçları, 
binanın arkasındaki kapıdan bahçeye 
ulaştı. İtfaiye ekibinin müdahalesiyle 
yangın büyümeden söndürdü. Giriş 
kapısındaki levha da Kumluca Gençlik 
Spor İlçe müdürlüğü personeli tara-
fından söküldü. Yurttaki öğrencilerin 
panik olduğu yangında yaralanma 
yaşanmadı. Alevlerden dolayı 4’üncü 
kattaki bir oda kullanılamaz hale 
geldi.  dHA

SERİK ilçesinde Tevfik Ateş’in evin-
de henüz sebebi bilinmeyen nedenle 
çıkan yangını itfaiye söndürdü. Olay 
Kadriye mahallesinde meydana geldi. 
Tevfik Ateş’in evinde henüz bilinme-
yen nedenle yangın çıktı. İhbar üze-
rine polis ve sağlık ekibi olay yerine 
sevk edildi. İtfaiyenin müdahalesiyle 
alevler kısa sürede söndürüldü. Polis, 
yangınla ilgili inceleme başlattı. DHA

Öğrenci yurdunda 
yangın korku yarattı 

Serik’te ev yangını 
aKarYaKıT istasyonunda otomobil sürücüsünün 

inmek için açtığı aracının kapısına çarpan motosik-
let sürücüsü yaralandı. Kaza anları güvenlik kame-
rasına yansıdı. Kaza, Manavgat’ın Sorgun Bulvarı 
üzerinde bulunan bir akaryakıt istasyonunda mey-
dana geldi. Edinilen bilgiye göre akaryakıt istasyo-
nuna gelen Emir Mert E.’nin kullandığı 07 BTV678 
plakalı motosiklet, istasyonda yakıt almak için bek-
leyen Murat K.’nın kullandığı 31 nEV62 plakalı oto-
mobilin kontrolsüz bir şekilde açılan kapısına çarptı. 
Kapıya çarpan ve devrilen motosiklet sürücüsünün 
yardımına ilk olarak akaryakıt istasyonu çalışanları 
koştu. olayın 112 acil Çağrı Merkezi’ne bildirilmesi 
üzerine olay yerine gelen sağlık ekibinin ilk müda-
halesinin ardından motosiklet sürücüsü Emir Mert 
E. ambulansla hastaneye kaldırıldı.  İHA

Kaçtıkları araçtan 
uyuşturucu çıktı
MuraTpaŞa’Da polisi görünce ka-

çan kişilerin aracınsan uyuşturucu çık-
tı. olay, gün gece saatlerinde antal-
ya’nın Muratpaşa ilçesi 100. Yıl Caddesi 
ile Güllük Caddesi kesişiminde meyda-
na geldi. Edinilen bilgiye göre, cadde 
üzerinde seyir halindeki 07 aGM 966 
plakalı hafif ticari araç içerisinde bu-
lunan biri kadın iki kişi bölgede devri-
ye gezen antalya Emniyet Müdürlüğü 
asayiş Şube Müdürlüğü Motorize Yu-
nus Timlerini görünce aracı yol orta-
sında bırakarak kaçmaya başladı. Ya-
şanan kovalamaca sonunda kadın, 
timlerce kıskıvrak yakalanırken, erkek 
ise ara sokaklarda izini kaybettirdi.

Ekiplerin anons etmesi ile olay yerine 
çok sayıda Yunus Timi sevk edilirken is-
minin o. Ş. olduğu tespit edilen erkek 
şahsın yakalanması için çalışma başla-
tıldı. o. Ş.’nin kaçarken bir işyerinin içe-
risine attığı tabancaya ise el konuldu. 
araçta yapılan aramada Sentetik Kan-
nabinoid uyuşturucu madde ele geçi-
rildi. İHA

Dikkatsizlik kaza getirdi

Sıkı deneTim
Antalya’da son 1 haftada yapılan denetimlerde 41 

bin 486 araç ve sürücü kontrol edilirken, 17 bin 283 
araç ve sürücüye trafik idari para cezası uygulandı

Çiçekçiyi öldüren sanık için ‘müebbet’ hapis istemi
Attığı tek yumrukla çiçekçi Eşref Yunus Yıldırıcı’yı 

öldüren Kıvanç Şensöz hakkında hazırlanan 
iddianamede, müebbet hapis cezası talep edildi
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Yurttan
kısa kısa

Barajlardaki su 
hala çok düşük

İSTANBUL Teknik Üniversitesi İklim 
Bilimi Meteoroloji Mühendisi Bölümü 
Bölüm Başkanı Mikdat Kadıoğlu İstan-
bul’da etkili olan sağanak yağışların 
etkisini değerlendirdi. Kadıoğlu, “Şu 
anda da barajlarda da doluluk oranı 
yüzde 30. Bu tabii bir kaygı yaratıyor. 
Yağmurlar yağmaya başladı ama 
buna rağmen barajlardaki su geçmiş 
yıllara göre çok düşük” dedi. 

İstanbul Havalimanı 
Avrupa’da zirvede

BAKAN Abdülkadir Uraloğlu, 
Avrupa Hava Seyrüsefer Emniyeti 
Teşkilatı’nın 12 Aralık tarihli Avrupa 
Havacılık Genel Bakış Raporu’nu 
değerlendirdi. Uraloğlu,  “İstanbul 
Havalimanımız, Avrupa başkentlerin-
deki havalimanlarını geride bırakarak 
zirvedeki yerini korudu. Ayrıca Sabiha 
Gökçen Havalimanımız aynı listede 
10›uncu sırada yer aldı” ifadelerini 
kullandı.

Bakan Güler 
medya ile buluştu

MİLLİ Savunma Bakanı Yaşar Güler, 
medya kuruluşlarının temsilcileri ile 
bir araya gelerek savunma günde-
mine ilişkin açıklamalarda bulundu. 
Bakan Güler, “Terörle mücadelede 
yaptığımız konsept değişikliğiyle ‘te-
rörü kaynağında yok etme’ anlayışını 
uygulamaya koyduk. Operasyonlarla 
terör örgütüne ağır darbeler vuruyo-
ruz” dedi.

Öğrencilerden  
MSB’ye ziyaret

MİLLİ Savunma Bakanlığı Askeri 
Fabrikalar Genel Müdürlüğüne 
bağlı 5’inci Ana Bakım Fabrika 
Müdürlüğü’nü “Savunma Sanayinde 
Yerli ve Milli Ürünlerimiz” etkinliği 
kapsamında 4 okuldan 100’e yakın 
öğrenci ziyaret etti. Ziyarette öğrenci-
lere Askeri Fabrika ve Tersane İşletme 
Anonim Şirketi’nin geliştirdiği ürün-
ler hakkında bilgi verildi.

‘Ücretli ibadet’  
iddiası yalan

İSTANBUL Havalimanı’nda 

bulunan Ali Kuşçu Camii’nde 

ibadetin ücretli olduğu iddiaları-

na ilişkin havalimanı işletmecisi 

İGA‘dan açıklama geldi. Kuru-

mun sosyal medya hesabından 

yapılan açıklamada, “Ali Kuşçu 

Camii’nde park etmek için 35 

dakika ücretsiz otopark hizmeti 

verilmektedir” denildi.

Ankaralı Turgut 
hayatını kaybetti

AKCİĞER kanseri tanısı ko-

nulan ve uzun süredir Ankara 

Etlik Şehir Hastanesi’nde yaşam 

mücadelesi veren, Ankaralı Tur-

gut olarak bilinen şarkıcı Turgut 

Karataş (61), tedavi gördüğü 

hastanede hayatını kaybetti. Ka-

rataş, mide rahatsızlığıyla gittiği 

Anakara Etlik Şehir Hastanesi’n-

de kanser olduğunu öğrenmiş ve 

geçtiğimiz ay entübe edilmişti.

Yılda 7 milyon  
ciro yaptılar

ELAZIĞ Mesleki ve Teknik Ana-

dolu Lisesi, bir yılda 7 milyon ciro 

yaptı. Öğrenciler bir yandan öğre-

nirken bir yandan da atölyelerde 

çalışarak hem okul harçlıklarını 

çıkartıyor hem de ekonomilerine 

katkı sağlıyor. Birçok alanda 

eğitim verilen lisede, mobilya ve 

iç tasarım ile metal teknolojisi 

alanında üretim yapılıyor.

DHA-İHA

Atılmadı. Bunu 
hemen söyleye-
lim ki, “Böyle 

başlık atıp bizi getirdin, 
yazıyı da sonuna kadar 
okutuyorsun” diye 
homurdanmayın. So-
nuçta Hasan Şahin’in 
durumunu anlatacağız. 
Konuyu bilmeyenler, 
Hasan Şahin’i tanı-
mayanlar için kısa bir 
özet yapalım: CHP 
Muratpaşa eski ilçe 
başkanı Hasan Şahin, 
31 Mart yerel seçim-
leri öncesinde, Genel 
Merkez’den gelen aday 
listesini değiştirerek Seçim Kurulu’na teslim 
ettiği için görevden alındı. Sonrasında da Genel 
Merkez’den gelen bir yazıyla İl Disiplin Kuru-
lu’na sevk edildi. Hem de ‘kesin ihraç’ talebiy-
le. İl Disiplin Kurulu ise Hasan Şahin’in ihracına 
değil, ‘uyarılmasına’ karar verdi. 

BİR SUÇTAN İKİ YARGI OLMAZ

Süreç henüz bitmiş değil. Daha yazısı Anka-
ra’ya gönderilmeden, kararı beğenmeyen Genel 
Merkez, bu sefer de Yüksek Disiplin Kurulu’na 
sevk yazısı yazdı. Oysa hem İl Disiplin Kuru-
lu’ndaki süreç bitmiş değil, hem de hukuken, 
‘bir suçtan iki kez yargılama olmaz’. Daha bir 

yargılama tam anla-
mıyla bitmeden ikinci 
bir dosya açılması hu-
kuka uygun değil. Yeni 
bir şikayet, itiraz ya da 
ikinci bir başvuru mu 
var? Yok. 

HANGİ TÜZÜKLE 
YARGILANACAK?

Hatay Büyükşehir 
eski belediye başkanı 
Lütfi Savaş, CHP’den 
ihraç edilince, Hasan 
Şahin de merak konusu 
oldu tabii.  İl Disiplin 
Kurulu Başkanı Hüse-
yin Eroğlu ve Hasan 

Şahin’i aradım sordum. Hüseyin Eroğlu da ikin-
ci davanın hukuka uygun olmadığını söyledi. 
Bir detaya da dikkat çekti: Hasan Şahin hangi 
tüzüğe göre, ne olarak yargılanacak? Şöyle ki; 
Hasan Şahin disipline sevk edildiğinde eski 
tüzük geçerliydi. Görevden alındığı için ‘düz 
üye’ olarak yargılandı. Sonra tüzük değişti. Yeni 
tüzüğe göre ilçe başkanı olarak yargılanması 
gerekiyor. Yani disiplinlik konu gerçekleştiği 
esnada ilçe başkanı, ama disipline sevk edilir-
ken ‘düz üye’. 

SEÇİMDE AKTİF OLARAK ÇALIŞTI

“Ne alaka?” diye sorabilirsiniz. Hasan Şahin 

yeni tüzüğe göre yargılanırsa, “görev başında 
suç” işlemiş gibi işlem görecek. Eski tüzüğe 
göre de bir düz üyenin disiplinsizliği olarak 
bakılacak. Hasan Şahin, Genel Merkez’den 
gelen aday listesini değiştirerek seçim kuruluna 
verdikten sonra ne yapmış? Gitmiş ilçe seçim 
kurulunda çalışmış. Seçim kampanyasında aktif 
görev almış. CHP’nin kazanması için elinden 
geleni yapmış. Yani bir kenara çekilmemiş. 
Başka bir partiye de çalışmamış. Aday listesini 
değiştirme konusunda da, ‘pardon’ demiş. Bu 
bir ikrar… Disiplin Kurulu da bütün bunlara ba-
karak, istenen cezada indirim yapar. Kesin ihraç 
talebi, süreli ihraca, o da kınamaya dönüşür. İl 
Disiplin Kurulu bir tık daha insaf gösterip, uyarı 
kararı almış. 

KILIÇDAROĞLU’NA AÇIK DESTEK

Peki Hasan Şahin cephesinde iş ne durum-
da? İl Disiplin Kurulu’ndan uyarı kararı çıkınca, 
bu kez de Yüksek Disiplin Kurulu’na (YDK) 
gönderildiği yazısı ulaştı eline. Bu yazıya, “İl 
Disiplin Kurula kararını vermiştir. Aynı suçtan 
iki kere yargılayamazsınız. Hukuku uygun 
değil” diye itiraz etti. Henüz savunması istenmiş 
değil. Savunma olmayınca karar da olmaz. Bu 
durumda en başta söylediğimizi tekrarlayalım; 
“atılmadı”. Niye böyle bir inat var? Kulislerde 
dolaşan bilgileri aktaralım: Hasan Şahin, Kılıç-
daroğlu ile Özgür Özel’in yarıştığı son kurultay-
da göstere göstere Kılıçdaroğlu’na oy kullandı. 
Muhtemelen bunun hesabı soruluyor...

HASAN ŞAHİN AtıLDı Mı?

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

12 Eylül 1980 darbesi sonrası idam 
edilen ve dönemin gençlik hareketi-
ne önderlik eden Erdal Eren, ölümünün 
44. yılında Antalya Emek ve Demokra-
si Güçleri tarafından anıldı. Muratpa-
şa’daki Attalos Meydanı’nda düzenle-
nen eylemde, darbenin toplumsal ve 
ekonomik mirasının halen sürdüğü ifa-

de edilirken, gençlik ve emek mücade-
lesinin önemine dikkat çekildi.  Düzen-
lenen eylemde konuşan Melike Doğan, 
“17 yaşında Erdal Eren’in 12 Eylül cun-
tası tarafından idam edilmesinin üze-
rinden tam 44 yıl geçti. Erdal 17 yıllık 
yaşamında yalnızca öğrenci-gençlik 
hareketinin değil, sermaye diktatörlü-

ğüne karşı sınıf mücadelesinin de ön-
derlerinden oldu.44 yıl önce darbenin 
ilk adımları, baskı ve antidemokratik 
uygulamaların yaygınlaştırılması ve 
bunlarla birlikte emek sömürüsünün 
azgınca artırılmasına olanak sağlamak 
oldu. O dönemde geliştirilen ABD ve 
NATO ilişkileri ile ülkeyi emperyalist 

tekellere peşkeş çekmeyi hedefleyen 
politikalar sürdürüldü. Darbeye karşı 
mücadele eden tüm kesimler üzerine 
şiddetle gidildi. Ağır sömürü koşulla-
rı, gençliğin geleceğinin çalınması, ka-
zanılmış hakların tasfiyesini içeren sal-
dırılar karşısında gençliğin mücadelesi 
de sürdü.” şeklinde konuştu.

SURİYE’DE yaklaşık 13 yıl-
dır devam eden iç savaş Be-
şar Esad’ın devrilmesi ile 
sona erdi. Türkiye’de yaşayan 
Suriyeliler de ülkelerine dön-
meye başladı. Suriyelilerin 
en çok çalışma alanı içerisin-
de olan tarım sektörü ise Su-
riyelilerin evlerine dönmele-
ri ile birlikte istihdam sorunu 
yaşayacak. Konu ile alakalı 
Ekspres’ten Selim Çelik’e açıklamalar-
da bulunan Ziraat Mühendisleri Odası 
Antalya Şube Başkanı Ali Top, Suriyeli-
lerin ülkelerine döneceğini düşünme-
diğini, ancak dönerlerse Türk gençleri-
ne daha iyi şartlar sunarak tarımdaki 
iş gücü ihtiyacının ve işsizliğin ortadan 
kaldırılması gerektiğini ifade etti. 

Ziraat Mühendisleri Odası Antalya 

Şube Başkanı Ali Top, “Ben 
işim gereği çok sık köylere gi-
dip geliyorum. Bakkalda, de-
ğirmende, tarlada çalışan çok 
sayıda Suriyeli var. Gittiğim 
yerlerde henüz ‘memleketi-
me dönerim’ diyen Suriye-
li‘ye rastlamadım. Televiz-
yonlarda olduğu gibi sınır 
kapılarına yığılan, akın akın 
Suriye’ye geri dönen sığın-

macılar yok. Ben gideceklerini de zan-
netmiyorum” ifadelerini kullandı. 

‘Bu açıdan baktığımız zaman Türki-
ye Suriye’nin Almanya’sı olacak’ di-
yen Başkan Ali Top, “Bizdeki Türkler 
Almanya’ya gidip daha iyi şartlarda 
yaşayıp, artık oraya da yerleşip çocuk-
larını o ülkede yaşatıyorsa bizdeki Suri-
yeliler de Türkiye’ye yerleşip çocukları-

nı bizim ülkemizde doğuracak. Nitekim 
şimdiye kadar da öyle oldu. Nasıl Al-
manya’da yaşayan Türkler sadece ta-
tillerde Türkiye’ye gelip burada daha 
değerli olan paralarını rahatlıkla harca-
yabiliyorlarsa, Türkiye’deki Suriyeliler 
de aynısını Suriye’ye giderek yapacak-
lar. Yani Türkiye, Suriye’nin Almanya’sı 
olacak. Üstelik yeni dönemde daha ra-
hat, konforlu ve güvenlik sıkıntısı ol-
madan ülkelerine gideceklerini düşü-
nürsek, gidip gelme durumu daha sık 
yaşanacaktır” dedi.

İŞ GÜCÜ PROBLEMİ YAŞANIR 

Tarımda işçi problemi hakkında da 
konuşan Ali top, “Suriyelilerin gide-
ceğini düşünmüyorum. Ancak gider-
ler ise şu anda tarımda yer alan Suri-
yelilerin yaklaşık yüzde 35, 40’ı ülkeyi 

terk eder ise tarım sektöründe ciddi bir 
iş gücü problemi yaşanır. Bunun önü-
ne geçmek için Afganistan’dan, Pakis-
tan’dan veya Suriye’den işçi ithal et-
mek yerine köylerde yaşayan veya 
şehirlerde boş gezen gençlerimizi bu 
işe yönlendirmek durumundayız” diye 
konuştu. Ali Top gençlerin tarım sek-
törüne yönlenmesi için asgari ücret ile 
çalıştırma yanlışının yapılmaması ge-
rektiğini ifade ederek, “Çok sayıda genç 
işsizimiz var köylerde de bu durum 
aynı şekilde. Bu noktada çözümü ülke 
dışından getirilen işçilerde aramak ye-
rine kendi ülkemizin insanı ile çözer-
sek bir taş ile iki kuş vurmuş oluruz. 
Hem tarımdaki iş gücü eksikliğini hem 
de gençler arasındaki işsizliği bu saye-
de halledebiliriz” diyerek sözlerini son-
landırdı.   HABER MERKEZİ 

Erdal ErEn
için anma
12 Eylül darbesinde 17 yaşındayken idam edilen Erdal Eren, ölümünün 

44. yılında Antalya’da düzenlenen bir eylemle anıldı. Eylemde, 
darbenin yarattığı baskı ortamının bugün de sürdürüldüğü vurgulandı

GÜVEN 
GÜNEŞ

Suriyeliler dönerse tarım işçisi bulunmaz
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Dünyadan 
kısa kısa

Şam’da korkunç
görüntüler çıktı

Suriye’de esad rejiminin düşmesi-
nin ardından yaşanan insanlık dram-
ları birer birer gün yüzüne çıkıyor. 
yıllarca halkına zulmeden esad’ın yö-
netimi altında başkent Şam’da binlerce 
kişinin gömüldüğü toplu mezar ortaya 
çıktı. Havadan çekilen görüntülerde 
mezar alanında devasa çukurlar dikkat 
çekti. Haber alınamayan binlerce Suri-
yelinin daha olduğu iddia edildi.

Herzi Halevi’den
İsrail açıklaması

iSrail Genelkurmay Başkanı Herzi 
Halevi, esad rejiminin sona ermesinin 
ardından Suriye’ye gerçekleştirilen 
israil saldırıları hakkında açıklama-
larda bulundu. işgal altındaki Golan 
Tepeleri’nde konuşlu birlikleri ziyaret 
eden Halevi, burada yaptığı konuş-
mada yaşanan gelişmelere müdahale 
etmediklerini savunarak, “Suriye’yi 
yönetme niyetimiz yok” dedi.

Gürcistan
seçimi yaptı 

GürciSTan’da Merkezi Seçim 
Komisyonu (MSK) Başkanı Giorgi 
Kalandarişvili, Seçim Kurulu’nun 300 
üyesinden 225’inin seçimlere katıl-
dığını, bunlardan 1 oy geçersiz sayıldı-
ğını ve 224 oyunun cumhurbaşkanı 
adayı Mikheil Kavelaşvili’ye verildi-
ğini belirtti. Seçim sürecenin tamam-
landığını bildiren Kalandarişvili, yeni 
cumhurbaşkanı Mikheil Kavelaşviliyi 
tebrik ederek başarılar diledi.

Gazze’de can
kaybı 44 bin 930

iSrail, Gazze Şeridi›ndeki katliam-
larını 435 gündür sürdürüyor. Filistin 
Sağlık Bakanlığı tarafından yapılan 
açıklamada, israil’in son 24 saatte 
düzenlediği 2 saldırıda 55 sivilin 
hayatını kaybettiği, 170 sivilin ise 
yaralandığı bildirildi.Gazze Şeridi’ne 
saldırıların başladığı 7 ekim 2023’ten 
bu yana toplam can kaybının 44 bin 
930’a, yaralı sayısının 106 bin 624’e 
yükseldiği aktarıldı.

Ürdün’de kritik
Suriye zirvesi

dıŞiŞleri Bakanı Hakan Fidan, 

ürdün’ün akabe kentinde Suri-

ye’deki siyasi geçişi ele almak üze-

re düzenlenen dışişleri bakanları 

toplantısının ardından düzenlenen 

basın toplantısında açıklamalarda 

bulundu. Fidan, “Suriye halkı da 

bizler gibi yaşamayı hak ediyor: 

Güvenli, özgür ve müreffeh. Suri-

ye’nin istikrarı bölge ve ötesi için 

de önemlidir” dedi.

Sırada Süleyman 
Şah Türbesi var

Suriye Milli Ordusu (SMO), 

Süleyman Şah Türbesine girmeye 

hazırlanıyor. PKK/yPG terör örgü-

tünü Münbiç’ten arındıran SMO 

güçleri, rotayı Süleyman Şah Tür-

besi’ne çevirdi. Fırat nehri kıyısına 

ulaşan SMO askerleri ile PKK/yPG 

terör arasında geçici ateşkes ilan 

edilirken PKK/yPG terör örgütü-

nün Süleyman Şah Türbesi’nden 

çekilmesi konusunda görüşmeler 

gerçekleştirildiği öğrenildi.

Fransa’da
silahlı saldırı

FranSa’nın Kuzeyindeki dun-

kerque kenti yakınlarında, arala-

rında göçmenlerin de bulunduğu 

5 kişi silahla vurularak öldürüldü. 

dunkerque yakınlarında yerel 

saatle 16.00 sularında öldürülen 

5 kişiden 2’sinin göçmen, 2’sinin 

ise güvenlik görevlisi olduğu 

bildirildi. cinayetlerin 4’ünün lo-

on-Plage kasabasında, birinin ise 

Wormhout kasabasında meydana 

geldiği açıklandı.

DHA-İHA

“Paul’un Peter hakkında söyledikleri, as-
lında Peter’den çok Paul’u tanımamızı 
sağlar.” Baruch Spinoza’nın bu de-

rinlikli sözü, insan davranışlarını anlamak için 
eşsiz bir pencere açar. Spinoza, bireylerin baş-
kaları hakkındaki söylemlerinin, aslında kendi 
kimliklerine, değerlerine ve dünya görüşlerine 
dair önemli ipuçları verdiğini vurgular. Bu ba-
kış açısı, insanın başkalarını değerlendirirken 
aynı zamanda kendini nasıl açığa vurduğunu 
keşfetmemizi sağlar.

Birinin bir başkası hakkındaki yorumları, yal-
nızca karşı tarafla ilgili bir algı oluşturmaz; aynı 
zamanda, bu yorumları yapan kişinin kendi iç 
dünyasını, değerlerini ve toplumsal konumunu 
da gözler önüne serer. Örneğin, bir birey bir 
başkasını “bencil” olarak tanımladığında, bu 
eleştirinin arkasında yatan kendi beklentileri, 

hassasiyetleri ve “bencillik” kavramına yükle-
diği anlamlar da açığa çıkar. Bu durum, bireyin 
düşünce dünyasını ve yorumlarının ardındaki 
kişisel anlam haritalarını ortaya koyar.

Spinoza’nın bu sözü, bireylerin eleştirilerinde 
ve övgülerinde kendi normatif çerçevelerini 
nasıl yansıttıklarını açıkça gösterir. Bir kişinin 
başkalarını eleştirme biçimi, hangi değerleri 
benimsediğini ve bu değerleri hangi ölçütlerle 
değerlendirdiğini de ele verir. Paul’un Peter 
hakkında söyledikleri, aslında Paul’un neyi 
doğru, neyi yanlış gördüğüne dair bir ayna gö-
revi görür. Bu süreç, bireyin toplumsal normlar-
la nasıl bir ilişki kurduğunu ve bu normları na-
sıl içselleştirdiğini anlamamıza yardımcı olur.

Spinoza’nın bu yaklaşımını, sosyolojide sıkça 
kullanılan “etiketleme” kavramıyla da değer-
lendirebiliriz. Bir birey başkalarını eleştirirken 

ya da etiketlerken yalnızca bir “öteki” 
yaratmakla kalmaz; aynı zamanda ken-
dini de tanımlar. Örneğin, Peter’ı eleş-
tiren Paul, kendini dolaylı olarak “hak-
lı” veya “üstün” bir konuma yerleştirir. 
Böylece, başkalarını değerlendirirken 
kendi algılarını, önyargılarını ve top-
lumsal bağlamdaki yerini de ifşa eder.

Bu farkındalık, yalnızca bireysel iliş-
kilerimizde değil, toplumsal düzlemde de daha 
empatik ve dikkatli bir yaklaşımı teşvik eder. 
Çünkü başkalarını tanımlarken aslında en çok 
kendimizi anlatırız. Spinoza’nın sözünün işaret 
ettiği bu gerçek, eleştirilerimizde ve değerlen-
dirmelerimizde daha farkında, daha sorumlu 
bir tavır takınmamız gerektiğini hatırlatır.

Her yorum, her eleştiri, her övgü yalnızca 
karşı tarafa değil, aynı zamanda kişinin kendi iç 
dünyasına dair bir pencere açar. Bu pencereyi 
dikkatle incelemek, bireyin hem kendisini hem 
de içinde bulunduğu toplumu daha iyi anlama-
sına olanak tanır. Farkındalığı artırmak ve bu 
gerçeği içselleştirmek, yalnızca bireysel iletişi-
mimizi dönüştürmekle kalmaz; aynı zamanda 
toplumsal ilişkilerimizde de köklü bir değişimin 
kapılarını aralayabilir.

Kendini
açığa vurmak

Funda
 alPaSlan Talay

Sosyolog

anTalya’ya hizmetleriyle iz bı-
rakan dr. Burhanettin Onat, 
vefatının 48’inci yıl dönü-
münde mezarı başında dü-

zenlenen törenle anıldı. uncalı Mezar-
lığı’nda gerçekleştirilen törene antalya 
Valisi Hulusi Şahin, Muratpaşa Bele-
diye Başkan yardımcısı isa Güzel, Türk 
Ocakları antalya Şubesi Başkanı ab-
dullah uysal, Merhum dr. Burhanet-
tin Onat’ın torunu Mehmet Zaim, Türk 
Ocağı üyeleri, STK temsilcileri ve va-
tandaşlar katıldı. 

EVİ MÜZEYE ÇEVRİLMELİ

3 aralık’ta ekspres Gazetesi olarak 
gündeme getirdiğimiz ‘Onat’ın evi Sa-
tılık’ manşetinin ardından Burhanettin 
Onat’ın ölüm yıldönümünde aynı konu 
yeniden gündeme geldi. Türk Ocakları 
antalya Şubesi Başkanı abdullah uy-
sal, “Kente böylesine iz bırakmış önem-
li bir şahsiyetin anısını yaşatmak adı-
na evi müzeye çevrilmeli” derken 
Onat’ın torunlarından olan Mehmet 
Zaim ise, “Kardeşler arasında görüş ay-
rılığı çıktı. Biz koruyamadık orayı en 
büyük üzüntümüz bu oldu. evden eş-
yaları çıktı geriye binası ve iskeleti kal-
dı” dedi.

KARDEŞLER ARASINDA GÖRÜŞ 
AYRILIĞI ÇIKTI

doktor Burhanettin Onat, ölümünün 
48.yılında sevenleri tarafından unca-
lı Mezarlığı’nda, anıldı. Onat’ı anmak 
için ilk kez Valilik düzeyinde bir katı-
lım sağlanırken anmaya antalya Va-
lisi Hulusi Şahin, Türk Ocakları antal-
ya Şubesi Başkanı abdullah uysal, ırak 
Türkmen Birliği ve dayanışma der-
neği Başkanı dr. Kürşat Çavuşoğlu ve 
Türk dünyası antalya Güç Birliği Plat-

formu Genel Sekreteri ve Tüm Hatay-
lılar ve Hatay dostları derneği Başka-
nı Hikmet Kenan yozgatlı da katıldı. 3 
aralık’ta gündeme getirdiğimiz Kale-
içi’nde bulunan ‘Burhanettin Onat’ın 
evi 120 milyon liraya satılıyor’ habe-
rimizin ardından kamuoyunda evin 
müze yapılarak kente kazandırılma-
sı talepleri yükselmişti. Konuyla ilgi-
li Onat’ın ölüm yıldönümünde mezarı 
başında açıklamalarda bulunan Burha-
nettin Onat’ın torunlarından Mehmet 
Zaim, “Bu konuda kardeşler arasında 
bir görüş ayrılığı çıktı. evin korunma-
sı ve Burhanettin Onat’ın anısının en 
güzel bu şekilde yaşayacağını düşünü-
yorum” dedi. evin müze yapılmasına 
dair talepler konusunda da açıklama 
da bulunan Zaim, “dedemize ait için-
deki birçok eşya çıktı bu evden. Biz ko-
ruyamadık orayı en büyük zaafımız bu 
oldu. evin içi dönemin ruhunu yansı-
tan çok kıymetli eşya ve antikalarla do-
luydu. Şu anda ise evden geriye bina-
sı ve iskeleti kaldı” ifadelerini kullandı. 

“ailenin son üyeleri bizleriz artık” di-
yen Zaim evin isminin Burhanettin 
Onat olarak kalacağını ifade etti. Meh-
met Zaim, Onat’ın yıldönümü nede-
niyle mezarı başında yaptığı konuşma-
sındaysa, “Biz burada atalarımızı, milli 
kahramanlık destanı hali-
ne gelmiş kişi-
leri anmazsak 
yarınlarımı-
zı bulamayaca-
ğız. O nesil bir 
daha geri gel-
meyecek ve her 
gelen gideni 
aratıyor. Tarihi-
mizde nice kah-
ramanlar var. 
Onlar her şeyiy-
le tam donanım-
lı ve aydın cum-
huriyetçi kişilerdi. 
Mesela Topçu yüz-
başı Mustafa er-
tuğrul aker gibi 
nice kahramanla-
rımızı gençlerimiz 
bilmiyor. yarını ruhunu kurtarmak için 
bu kahramanlarımızı anmamız gere-
kir” dedi.

KENT HAFIZASI VE TARİHİ İÇİN EV 
MÜZEYE ÇEVRİLMELİDİR

Burhanettin Onat’ın evinin şu anda 
bir hostel olarak kullanıldığını ve evin 
mimari açıdan aslına uygun kullanıl-
madığına işaret eden Türk Ocakları 
antalya Şubesi Başkanı abdullah uy-
sal, “cumhuriyetin ilanından 4 ay önce 
25 Haziran 1923 yılında Türk Ocakları 
antalya Şubemizi kurucu başkanlığını 
yapan aynı zamanda antalya Beledi-
ye Başkanlığı ve 3 dönem antalya mil-

letvekili olarak kente değer katan de-
ğerli büyüğümüz, başkanımız merhum 
Burhanettin Onat’ın manevi huzurun-
da toplanmış bulunuyoruz. Merhum 
doktor Burhanettin Onat çok yönlü 
bir kişidir. Güzel sanatlardan, 

yazarlığa kadar bı-
raktığı birçok eserin 
yanı sıra kente bu-
gün yön veren ve 
antalya’yı kalkın-
dıran çok sayıda 
sanayi kuruluşun-
da da yine imza-
sı vardır. antalya 
dokuma Fabri-
kası, antalya Pil 
Fabrikası, Ferro 
Krom Fabrikası, 
Kepez elektrik 
sadece bunlar-
dan bazılarıdır” 
dedi. “Onların 
yetiştirdiği ne-
sil olarak biz-
ler, onların ha-

tırasını asla unutmayacağız” diyen 
Başkan uysal sözlerine, “Onların açtı-
ğı yolda biz, yeni nesillerin yetişmesi-
ne katkı sağlayacağız. Onun en büyük 
eserlerinden birisi antalya’da kurmuş 
olduğu Türk Ocaklarıdır. Biz, Türk Ocak-
ları olarak onun yolunda, onun hatıra-
larını yaşatmaya devam edeceğiz” ifa-
delerini kullandı.

VALİ ŞAHİN: ONAT VATANA 
HİZMETİN ÖRNEĞİDİR

antalya Valisi Hulusi Şahin ise, 
“Merhum Burhanettin Onat, doğdu-
ğu toprakları ve vatan topraklarını 
kaybetmenin ne demek olduğunu bi-
len bir neslin mensubuydu. Bu yüz-
den ömrü vatan mücadelesi ile geçti. 
Birinci dünya Harbi’nde, Milli Müca-
dele’de ve daha sonra da antalya’nın 
kalkınması için büyük hizmetlerde bu-
lundu. ayrıca Kızılay ve Türk Ocakla-
rı gibi kuruluşların hizmetlerinde yer 
alarak milli duruşun yeni nesillere ak-
tarılmasında bir rol model oldu. Büyük 
insanlar,  öldükten sonra fikirleri ve da-
valarıyla yaşarlar. Bizler de bu fikirleri 
ve davayı yaşatmaya devam edeceğiz. 
yeni nesillere bu büyük insanları ta-
nıtmak ve büyük işler yapabilmek için 
gerekli güç ve kuvvetin bünyelerinde 
bulunduğunu hatırlatmak için çalışıyo-
ruz. antalya’nın ve Türkiye’nin büyük 
isimlerini yeni nesillerle buluşturmaya 
devam edeceğiz” dedi. 

OnaT’ın aİleSİnden özeleŞTİrİ:

AnısınA 
sAhip 
çıkAmAdık
Burhanettin Onat, ölümünün 48. yıl dönümünde mezarı başında anılırken, Onat’ın torunu 

Mehmet Zaim, “Maalesef anısına yeteri kadar sahip çıkamadık” dedi. Türk Ocakları 
Başkanı Abdullah Uysal ise Onat’ın evinin müzeye çevrilmesi önerisinde bulundu

Ses verin yeter!

Fahrettin HEPKESKİN >5’te

�EKSPRES, at yarışı tahminle-

rinde yine büyük bir başarı-

ya imza atarken 

Ekim ve Kasım 

aylarında elde 

ettiği şampiyon-

luklarla geçil-

mezliğini koru-

du. 7’de

TÜYOLAR BUĞRA NOYAN’DAN

Antalya’ya

gençlik sofraları

İdris ÖZYOL sayfa 4’te

�Altı Nokta Körler Derneği 

Başkanı Ahmet Oktay, “Bü-

yükşehir’in yaptığı güzel ça-

lışmaların diğer tüm kurum 

ve kuruluşlara örnek olma-

sını dilerim” dedi. 2’de

Engeller bir bir

ortadan kalkıyor
Altı Nokta Körler 

Derneği Başkanı Ahmet 

Oktay,  Büyükşehir 

Belediyesi’ne
teşekkür etti 

YIL: 41  SA YI: 14109 Fİyat: 5 tL
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ONAT’ıN 
Evi sATıLık
Antalya’nın simgelerinden olan ve kentte birçok yere adını 

veren siyasetçi ve doktor Burhanettin Onat’ın Kaleiçi’ndeki 

tarihi evi, 120 milyon liralık bedelle satışa çıkarıldı

�Cumhuriyet Halk Partisi’nden 

1946 yılında Belediye Başkanı, 1950 

yılında ise milletvekili seçilen Dok-

tor Burhanettin Onat’ın, Kaleiçi’nde 

bulunan ve bugün hostel olarak kul-

lanılan tarihi köşkü satışa çıkarıldı. 

�Kılınçarslan mahallesi Park so-

kak’ta yer alan ‘Onat Köşkü’, 120 

milyon tl bedelle ilan sitelerinde 

yerini alırken Köşk aynı zamanda 

‘Kaleiçi Kentsel ve 3. Derece arkeo-

lojik sit alanı’ içinde yer alıyor. 4’te

iNTERNETE iLAN kONULDU

hOsTEL OLARAk kULLANıLıYOR

120 miLYON LiRA 

BEDELLE 

sATışTA 

�AntAlyA Ortak Düşün Meclisi (ANO-

DEM) Kasım ayı toplantısında, tekno-

lojinin geldiği en üst seviye olan ya-

pay zekayı gündemine aldı. 6’da

At Yarışı Yazarları Derneği’nin tüm 

Türkiye’deki gazeteler arasında 

düzenlediği Tahmin Yarışması’nda, 

Antalya EKSPRES Gazetesi Ekim ve 

Kasım aylarının birincisi oldu

Uluslararası Antalya 

Piyano Festivali başlıyor

�BüyüKşEhiR’iN en önemli sanat et-

kinliklerinden biri olan Piyano Fes-

tivali 6-20 Aralık tarihleri arasında 

AKM’de gerçekleştirilecek. 8’de

ANTALYA EksPREs
Türkiye şampiyonu

Ziyaret etmeyenlerin 

gözünden Türkiye
�SEyAhAt eden bireyler ve türkiye’ye yönelik tu-

rizm potansiyelini artırmak isteyen işletmeler için 

rehberlik sağlayan bir platform, türkiye’ye hiç gel-

memiş turistlere yönelik anket düzenledi. 2’de

hekimler iş bıraktı
Aile hekimleri ve 

ASM çalışanları, 

Aile Hekimliği 

Sözleşme ve Ödeme 

Yönetmeliği’ne iş 

bırakma eylemiyle 

tepki gösterdi

�AilE hekimleri ve Aile Sağlığı Mer-

kezi (ASM) çalışanları, Aile hekimliği 

Sözleşme ve Ödeme yönetmeliği’ne 

karşı iş bırakma eylemlerine başladı.

�SES Antalya şube Başkanı Dr. Kaan ta-

şer, yeni yönetmeliğin sağlık çalışan-

larının haklarını gasp ettiğini ve halk 

sağlığına zarar verdiğini söyledi. 5’te

TEPki GÖsTERDiLER
EYLEm YAPTıLAR

ATB
kasım hal 
endeksini 

açıkladı
�hal’De do-

mates mik-

tar endeksi 

yıllık yüzde 

35.25 aza-

lırken, fiyat 

endeksi 
yüzde 
218.38 art-

tı. 6’da

ANODEm’in gündemi

yapay zeka oldu

DR. BURHANETTİN
ONAT KİMDİR?
Türk milletine ve Antalya’ya 

hizmetleriyle iz bırakmış olan Dr. 
Burhanettin Onat, Antalya Türk 
Ocağı Kurucu Başkanı, Antalya 
Belediye Başkanı ve Antalya 
Milletvekilliği görevlerinde 

bulundu. Yanıklar ve Tedavileri 
adlı tıp kitabının ve Bir Zamanlar 
Antalya: Bir Antalya Sevdalısının 

Kaleminden adlı eserin yazarı 
olan Dr. Burhanettin Onat, 14 

Aralık 1976 tarihinde vefat etti.

GÜVEN 
GÜNEŞ
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AlAnyA’dA bulunan bir akaryakıt do-
lum-dağıtım tesislerinin büyütülmesi planı-
na turizmciler tepki gösterdi. Kleopatra Otel-
ciler Derneği Başkanı Servet Şakiroğlu, 2017 
yılında açılan davada, bu tesisin büyütülme-
sinin bölgeye zarar vereceği, olumsuz ÇED ra-
poru ve bilirkişi raporları ile belgelenmiş ve 
dava lehlerine sonuçlandığını belirterek, “Bu 
projenin büyütülmesi, Alanya turizminin ve 
tarımının geleceğini baltalayacak bir adım-
dır. Tesisin kapasite artış projesi turizm ken-
ti Alanya’ nın doğasına, ekonomisine ve ima-
jına zarar verecek bir projedir. Tesisin mevcut 
kapasitesi zaten tartışma konusuyken, büyü-
tülmesi asla kabul edilemez” ifadelerini kul-
landı. Bu konunun Alanya’nın turizm ve ta-
rım geleceğini ilgilendiren hayati bir mesele 
olduğunu söyleyen Şakiroğlu, “Büyütme pla-
nı asla gündeme bile alınmamalıdır. Bu te-

sisle ilgili zaten yıllardır diken üstündeyiz. 
Turizm kenti Alanya’nın marka değerini dü-
şürecek bu projeye sessiz kalmamız müm-
kün değil” şeklinde konuştu.

ORTAK HAREKET EDİLMELİ 

Derneğin bu konuda sessiz kalmayacağı-
nı belirten Şakiroğlu, konuyu gündemde tut-
maya devam edeceklerini ve kamuoyunu 
sürekli bilgilendireceklerini ifade etti. Şaki-
roğlu, “Bu meselede geri adım atmayacağız. 
Alanya Belediyesi, Ticaret Odası, tüm siya-
si partiler, oda ve dernekler, üniversiteler ve 
çevrecilerden bu konu ile alakalı olarak des-
tek bekliyoruz. Hep birlikte hareket etmeli-
yiz. Bu yalnızca turizmi değil, tarımı da teh-
dit eden bir meseledir. Turizmin kalbinde 
böylesine bir tehlikeye karşı duracağız” dedi. 
Şakiroğlu, tesisin büyütülmesine karşı tüm 

kesimlerin ortak hareket etmesi gerektiğini 
belirtti. Bu konuda yalnızca turizm sektörü-
nün değil, tarım sektörünün de zarar görece-
ğini vurgulayan Şakiroğlu, “Bölgedeki zeytin, 
muz ve avokado üreticileri de bu süreçten 
olumsuz etkilenecek. Bu yüzden sadece turiz-
mciler değil, tarımla uğraşan tüm üreticiler 
de bu meselede tavrını ortaya koymalı” dedi.

DESTEK BEKLENİYOR 

Dernek olarak Alanya’nın tüm paydaşla-
rından destek beklediklerini vurgulayan Şa-
kiroğlu, “Bu mesele bir turizm meselesi değil, 
bir Alanya meselesidir; Alanya’nın geleceği 
meselesidir! Bu konuda tüm sivil toplum ku-
ruluşları, tarım üreticileri, çevreciler, üniver-
siteler ve halk bir araya gelmelidir. Ancak bu 
şekilde güçlü bir duruş sergileyebiliriz” diye 
konuştu.  İHA

AnTAlyA Büyükşehir Beledi-
yesi ASAT Genel Müdürlüğü 
ekipleri, merkez ilçelerdeki 
altyapı çalışmalarını kesin-

tisiz sürdürüyor. Kepez ilçesine bağ-
lı Habipler Mahallesi’nin yıllardır süre 
gelen yağmur suyu sorunu da çözü-
lüyor. Habibler Mahallesi’nde üst so-
kaklardan gelen yağmur suları 5580 
Sokak civarında birikerek, taşkınlara 
neden oluyordu. ASAT, bu durumun 
oluşturduğu mağduriyeti gidermek 
için gerekli topografik ölçümleri yapa-
rak, projelendirme yaptı. Başlatılan ça-
lışma ile mahalleye 1000 mm çapın-
da beton borular kullanılarak yeni bir 
yağmur suyu drenaj hattı inşa edi-
liyor. Bu yeni hat Muammer Aksoy 
Caddesi üzerinde yer alan ana drenaj 
hattına bağlanacak. Böylece mahalle-
deki yağmur suyu sorunu çözüme ka-
vuşacak.

12 YILLIK SORUN TARİH OLACAK

Habipler Mahalle Muhtarı Bekir Kı-
nay, çalışmalarla ilgili memnuniyeti-
ni dile getirerek “yıllardır yağmur ne-
deniyle büyük sıkıntılar yaşıyorduk. 
Şehit Musa Özkan ve Adnan Kahve-

ci Caddesi’nde biriken yağmur su-
ları 5581 Sokak’ta toplanıyordu ve 
buradaki vatandaşlarımız ciddi mağ-

duriyet yaşıyordu. Bu sorun 12 yıldır 
devam ediyordu. Artık bu problem, 
Büyükşehir Belediyemizin başlattığı 

çalışmalar sayesinde tarihe karışacak. 
Başkanımızdan Allah razı olsun” dedi.  
HABER MERKEzİ

Büyükşehir’den 
drenaj çalışması 
Büyükşehir Belediyesi, şiddetli yağış sonrasında oluşan su taşkınları sonucu mağduriyet 

yaşanan Kepez Habipler Mahallesi’nde yağmur suyu drenaj çalışması yapıyor

KEpEz Belediyesi, yenileme projesiyle 
mevcut mahalle parklarını güvenli hale 
getirmeyi sürdürürken, yeni yeşil alan-
lar da üretiyor. Gecekondudan modern 
konutlara dönüşümün devam ettiği Gök-
su Mahallesi’nde yol, yeşil alan ve altya-
pı çalışmalarıyla modern bir kent dokusu 
da oluşturuluyor.  Kentsel estetiğe katkı-
da bulunmak için de planlı yeşil alanla-
rın yapımı gerçekleştiriliyor. Kepez Bele-
diyesi park ve Bahçeler Müdürlüğü, 6840 
Sokak’ta park çalışması başlattı. yeşil 
alan çalışması, imar planında park olan 
1116 metrekare arazide yapılıyor.

PARKI DA ASFALTI DA YAPILIYOR

Toprak dolgu, sulama ve elektrik tesi-
satı çalışmalarından sonra yeşil alanın 
yüzey düzenlemesi yapıldı. park alanın-
da kilit taşları ile yürüyüş yolu oluşturul-
du. yeşil alanda önümüzdeki günlerde 
açık hava spor aletleri, çocuk oyun par-
kı, içerisinde piknik masalarının oldu-
ğu kamelya, banklar ile çöp kutularının 
montajı yapılacak. Toprak tesviye işinden 
sonra parkın zeminine çim tohumu atıl-
ması, bitki ve ağaç fidanı dikimiyle par-
kın yapımı tamamlanacak. Binaların ara-
sında adeta bir nefes alma noktası işlevi 
görecek olan park, büyüklerin dinlenece-
ği, sosyal ve fiziksel aktivitelerini yapa-
bileceği; çocukların ise eğlenebileceği bir 
nokta olacak. parkın yapımının yeni yıl-
da tamamlanacağı bildirildi. Kepez Bele-
diye Başkanı Mesut Kocagöz döneminde 
mahallenin 5 sokağında sıcak asfalt çalış-
ması yapılmıştı. 

KEPEz BELEDİYESİ / BüLTEN 

KEpEz ilçesinin en eski yer-
leşim yerlerinden biri olan Du-
raliler Mahallesi, yıllarca imar 
sorunuyla konuşuldu. Köy tipi 
yerleşimiyle dikkat çeken ma-
halleye, imarı olmadığından 
dolayı kalıcı yatırımlar yapı-
lamamıştı. İlçenin batı sınırın-
da yer alan mahallenin mah-
keme kararı ile plansız kalan 
bölgesi, geçtiğimiz yıllarda An-
talya Büyükşehir Belediyesi 
tarafından yeniden planlan-
mıştı. 

Kepez Belediyesi, mahalle-
nin bu bölgesinde imar pla-
nında bulunan araç yollarını 
açıyor. yeni yollar da bölge-
nin planlı kentleşmesini ve 
kalıcı hizmetlerin yapılması-
nı sağlayacak. Kepez Belediye-
si de, bölgedeki değişimi baş-
latacak olan ilk yol çalışmasını 
başlattı. Fen İşleri Müdürlüğü, 
genişliği 15 ile 20 metre ara-
sında değişen, uzunluğu 600 
metre olan caddenin yapımı-
nı başlattı. yeni yol, Duraliler 
Caddesi ile Hürriyet Caddesi’ni 
birbirine bağlarken, bölgede-
ki okula da ulaşımı kolaylaş-
tıracak.

YOLUN YAPIMI BAŞLADI

Fen İşleri Müdürlüğü ekiple-
ri, iş makineleriyle zemini ka-
zıyarak yol güzergâhı oluş-
turuyor. Kamyonlar getirilen 

hafriyat malzemesi, buldo-
zer ile zemine serilerek, yolun 
dolgusu yapılıyor. Daha son-
ra ise tesviye çalışmasıyla yo-
lun eğimi yapılacak. Bu yüze-
yin üzerine kum, çakıl ve taş 
kırığından oluşan filler malze-
me serilmesi ve bu malzeme-
nin silindir ile sıkıştırılmasıyla 
yolun alt temel tabakası oluş-
turulacak. Bu temel tabakanın 
asfaltla kaplanması, çizgi, tra-
fik işaret levhalarının konul-
ması, aydınlatma ve kaldırım 
çalışmasıyla caddenin yapımı 
tamamlanacak.

Kepez Belediye Başkanı Me-
sut Kocagöz de, Duraliler Ma-
hallesi’nin sağlıklı kentleşme-
si ve kalıcı kamu yatırımlarını 
alması bakımından yeni yol 
yapımının önemli bir iş oldu-
ğunu söyledi. Duraliler’in so-
runlarını, talebini iyi bildiğini 
aktaran Başkan Mesut Koca-
göz, “İnşallah bu sorunları va-
tandaşlarımızın beklentilerini 
karşılayacak şekilde çözece-
ğiz. Mahallemizin hak ettiği 
hizmetleri yapmaya başladık. 
Devamı da gelecek. Mahalle-
mizin planlı bölgesinde yol gü-
zergâhları üzerindeki mülkiyet 
sorunları çözdükçe imar yolla-
rını açmaya, yeşil alanları, alt-
yapı çalışmalarını yapmaya 
devam edeceğiz”  açıklamasını 
yaptı.  HABER MERKEzİ

Göksu park
güzelleştiriliyor

Duraliler’de değişim var

İkinci el eşya alım satımı
yapan işletmeler denetlendi

Hırsızlıktan elde edilen 
suç eşyalarının, ikinci el eşya 
alım-satımı yapan iş yerlerine 
para karşılığı satıldığının tes-
pit edilmesi üzerine yapılan 
denetimlerde 10 işletmeye 
idari para cezası uygulandı.

Antalya’da “mala karşı 
işlenen suçlar” kapsamında 
bahse konu suç eşyalarının 

ele geçirilmesi amacıyla, 
Muratpaşa ve Kepez ilçelerin-
de faaliyet gösteren 10 ayrı 
iş yerine; polis tarafından 10 
ekip ve 38 personel ile ilgili 
kurum görevlileriyle beraber 
eş zamanlı denetim yapıldı. 
Denetimlerde 10 ayrı iş yerine 
ilgili kurum görevlilerince ida-
ri para cezası uygulandı.  İHA

alanyalı turizmcilerden 
petrol dolum tesisi tepkisi
Alanya’da akaryakıt dolum tesisinin büyütülmesi planına turizmcilerden 

tepki geldi. Otelciler Derneği üyeleri ortak hareket çağrısında bulundu 
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WBC Türkiye 
kemeri geliyor 

DÜNYA Boks Konseyi kongresi, 
dünyanın önde gelen isimlerinin 

katılımıyla Almanya’nın Hamburg 
şehrinde gerçekleşti. Geceye katılan 
WBC Türkiye Başkanı Serdar Avcı, WBC 
Türkiye Şampiyonluğu altın kemeri 
olacağını, boksörlerin bundan sonra bu 
anlamlı kemer için de mücadele edece-
ğinin müjdesini vererek bunun onayını 
aldığını dile getirdi.  

Fenerbahçe 
pes etmez 

Aziz Yıldırım, “Fenerbahçe’nin 
geçmişi, birlik ve beraberliğin ön 

planda olduğu bir çok başarı hikaye-
siyle doludur. Çünkü Fenerbahçe pes 
etmez. Bugün, o gündür. Bugün birlik 
olma, tüm gücümüzle takımımıza 
destek verme, enerjimizin tamamını 
bu yolda harcama günüdür. Bize düşen 
görev Fenerbahçe’yi desteklemektir 
açıklamasını yaptı.

Kayakla atlamada 
tarihi rekor geldi 

KAYAKlA Atlamacı Fatih Arda 
ipcioğlu, Kayakla Atlama Dünya 

Kupası Finali’nde 134,5 metre atlayıp 
250 puan toplayarak 20’nci sırada yer 
aldı. Bu sonuçla Fatih Arda, Kayakla 
Atlama Dünya Kupası yarışmalarında 
Türkiye tarihinin en iyi derecesini elde 
etti. Fatih Arda bu sonuçla 2026 Kış 
Olimpiyat Oyunları için emin adımlar 
ile ilerlemeye devam etti.

Beşiktaş taraftarına 
Hollanda’dan şok 

BEŞiKTAŞ Kulübü, 30 Ocak 
2025 tarihinde FC Twente ile 

deplasmanda oynanacak UEFA Avrupa 
Ligi maçı ile ilgili açıklama yaptı. Açık-
lamada, “Enschede Belediye Başkanı 
Roelof Bleker, 30 Ocak 2025 tarihinde 
FC Twente ile oynayacağımız müsaba-
kaya, gerçeklikten yoksun gerekçeler 
sunmak suretiyle taraftarlarımızın 
alınmamasına karar vermiştir” denildi.

Milli Takım’ın 
fikstürü açıklandı 

A Milli Futbol Takımı, 2026 Dünya 
Kupası Avrupa Elemeleri’nde E 

Grubu’nda Hollanda - ispanya eşleşme-
sinin galibi, Gürcistan ve Bulgaristan 
ile eşleşti. Dün yapılan kura çekiminin 
ardından ay-yıldızlıların, gruptaki 
fikstürü de belli oldu. A Milliler, Dünya 
Kupası Elemeleri E Grubu’ndaki ilk 
maçına 4 Eylül 2025’te Gürcistan dep-
lasmanında çıkacak. 

Mersin’de ‘Türkiye  
Maraton Rekoru’ 

MERSiN Büyükşehir Belediyesi 
tarafından bu yıl 6. kez düzenle-

nen Uluslararası Mersin Maratonu’nda 
Kenya’dan Bethwell Kipkemboi, er-
keklerde 2.08.13’lük derecesiyle birinci 
gelerek, Türkiye Maratonlar Rekoru 
kırdı. Organizasyona Türkiye’nin yanı 
sıra 30 ülkeden 2 bin 172 sporcu katıldı. 
10K ve Halk Koşusu’nun da gerçekleş-
tirildiği maratonda 42K’da 400 sporcu 
mücadele etti.

4.AYAK KADHAN (3)

AT YARIŞI TAHMİNLERİ
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ALTILI GANYAN TAHMİNİ
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4.5.1.10 / 9.5.2.7 / 2.1.6 / 5.2.1 / 3 / 5.9.11.2.4 

Ligde seri yakalan kupada ise tur atlayan 
Antalyaspor, evinde Kayserispor’u konuk 
etti. 

Antalyaspor, Alex hoca ile lige kötü 
başlamasına karşın sonradan toparlayan ve son 
haftalarda da istikrar yakalan bir takım haline 
geldi. 

Kayserispor karşısında da 90 dakika 
boyunca oyunu kontrol altında tutan, rakibe 
pozisyon vermeyen, orta alanda koşan ve kanat 
bekleri çok etkili olan bir Antalyaspor izledik. 

Alex hoca, Kayserispor karşısında 4-1-4-1 
dizilişi ile sahaya çıktı.

İlginç olan taraf ise savunmada oynayan 
dört oyuncunun da sağ ayaklı olmasıydı. 

Orta alanda ise savunmanın önünde yani 
önlibero dediğimiz bölgede Petrusenko yer aldı. 

Ukraynalı oyuncunun önünde Kaluzinski, 
Soner Dikmen, Van de Streek ve Larsson’i 
izledik. 

Bu orta dörtlünün en çok dikkat çeken tarafı 
ise hiçbirisinin kanat oyuncusu olmaması. 

Yani Alex hoca Kayserispor karşısında orta 
alanı kalabalık tutup pas yapan oyuncuları 
tercih etti. 

Kanatları ise Mert ve Erdoğan’a teslim etti. 
Bu oyunda en önemli taraf beklerinizin hem 

savunmada hem de hücum katkısı koyabilmesi.
Hem Erdoğan hem de Mert bunu iyi yapınca 

Antalyaspor orta alanda kalabalık kaldı ve 
iyi pas yaparak rakibin tüm organizasyonunu 
bozdu. 

İlk gol rakip savunmanın hatasından 
kaynaklansa da Van de Streek’in inatçılığı ve 

takipçiliği Antalyaspor’a golü getirdi. 
İkinci yarıda ise Antalyaspor aynı oyunu 

devam ettirdi. 
Ve maçın en iyi oyuncularından Erdoğan’ın 

yaptığı asist ile Soner’in golü Antalyaspor’u 2-0 
öne geçirdi. 

Erdoğan’ın sakatlığı son dönemde aldığımız 
en kötü haber.

Umarım büyük bir sakatlık sorunu yaşamaz. 
Antalyaspor orta alanda rakibi bozunca 

savunma da son haftaların en iyi futbolunu 
oynadı. 

Savunma oyuncuları hatasız bir maç çıkardı. 
Veysel ve Thalisson belki de kariyer maçı 

çıkardılar. 
Diğer yandan çok eleştirdiğimiz kaleci 

Kenan Pırıç her geçen hafta güven veriyor. Bu 
da son derece önemli. 

Antalyaspor yoluna dolu dizgin devam 
ediyor. 

Belki göze hoş gelen, hücumcu bir oyun 
oynamıyoruz ancak akıllı ve sabırlı oyun 
Antalyaspor’u sonuca taşıyor.

İhsan
 COŞKUN

Akıllı ve 
sabırlı oyun 

Kepez Belediyespor Kulü-
bü Tekvando Takımının 3’ü 
kız 6 sporcusu, Antalya Genç-
ler Okullararsı Tekvando Şam-
piyonasından altın madalya 
alıp üst şampiyonalarına katıl-
mak için özel antrenman yapı-
yor. Turgut Özal Spor Salonu’n-
da haftada 6 gün 2’şer saat bir 
araya gelen sporcular, hakem-
lerin en fazla puan verdiği ner-
yo ve tolyo vuruş teknikleri-
ni geliştirmeye odaklandı. Bu 
vuruşları yapmak için sıçrama 
hareketlerine yoğunlaşan tek-
vandocular, üst üste çalışarak 
kas hafızasını oluşturmaya ça-
lışıyor. Her sıkletten sadece al-
tın madalya alanların önce 
bölge, sonrasında da Türkiye 
şampiyonalarına katılma hakkı 
tanıyan federasyon, kuvvet ve 
kondisyona da önem veriyor.  
KEPEZ BELEDİYESİ / KEPEZ

Kepezli tekvandocular 
şampiyonaya hazırlanıyor
Kepez’in tekvandocuları, Antalya Gençler Okullararsı Tekvando 

Şampiyonasından altın madalya için neryo ve tolyo çalışıyor

Kemer Belediye Merkez Spor U14 ta-
kımı, sahasında ağırladığı Kepez Spor 
A.Ş ile 1-1 berabere kaldı. Kemer Kazım 
Gül Spor Tesisleri’nde oynanan maçı, 
Kemer Belediyesi Mali Hizmetler Mü-
dürü Cemal Şahin ile Kemer Belediye 
merkez spor Kulüp Başkanı Ayhan Süel 
ve sporseverler izledi. Karşılaşmanın 
ilk yarısını Kepez Spor A.Ş karşısında 
0-1 geride tamamlayan Kemer Belediye 
spor ikinci yarıda sahadan 1-1’lik bera-
berlikle ayrıldı.  HABER MERKEZİ

Kemer ve Kepez
puanları paylaştı

GÜNÜN BANKOSU 
 5.AYAK ÇELİK İBO (3)

GÜNÜN BANKOSU 
 4.AYAK BELLA Mİ AMORE (1)  

SÜper Lig’in 16. haftasında Antal-
yaspor, evinde Kayserispor’u ko-
nuk etti. Karşılaşmada 23. dakika-
da Antalyaspor’un kaptırdığı top 

sonrası Karimi’nin defansın arkasına at-
tığı pasla kaleciyle karşı karşıya kalan 
Bahoken’in şutunu kaleci Kenan Piric kurtardı. 
24. dakikada Erdoğan Yeşilyurt’un sol kanattan 
ortasında topun gelişine ayak içi vuran Van de 
Streek vuruşunda meşin yuvarlak az farkla dışa-
rı gitti. 28. dakikada Antalyaspor’un sol taraftan 
kullandığı köşe vuruşunda ceza sahası içinde iyi 
yükselen Veysel’in kafa vuruşu meşin yuvarlak 
dışarı çıktı. 45+1. dakikada kaleci Kenan Piric’in 
uzun pasında Kayserispor defansının hatasını iyi 
değerlendiren Van de Streek, ceza sahası içinde 
kafayla topu kaleci Onurcan’ın üzerinden aşırta-
rak meşin yuvarlağı ağlara gönderdi. 1-0  Karşı-
laşmanın ilk yarsısı bu skor ile tamamlandı. 

SONER SAHNEDE

Karşılaşmanın 68. dakikasında Erdoğan Yeşil-
yurt’un ceza sahası dışından sert şutunda top 
yandan auta gitti. 70. dakikada defansın hata-
lı pasında topu kapan Larsson, kaleci Onurcan ile 
karşı karşıya pozisyondaki şutunda Jeanvier son 
anda müdahale ederek mutlak golü engelledi. 74. 
dakikada Erdoğan Yeşilyurt’un sol kanattan ceza 
sahası içine yerden ortasına gelişine vuran Soner 
Dikmen, meşin yuvarlağı ağlarla buluşturdu. 2-0 
78. dakikada Safouri’nin ceza sahası uzak nokta-
sından sert şutunu kaleci Onurcan kornere çeldi. 
Karşılaşmada başka gol olmadı ve Antalyaspor 
sahadan 2-0 üstünlükle ayrıldı. 

Seriye devam
Kayserispor’u konuk eden Antalyaspor, sahadan 2-0 galibiyetle ayrıldı. Kırmızı 
beyazlılar puanını 21’e yükseltirken son 4 maçtan 3 galibiyet almayı başardı

FAHRETTİN 
HEPKESKİN

2-0



Muratpaşa Belediyesi, Türk turiz-
minin başkenti Antalya’da yaklaşan 
yeni yıl için hazırlıklarını tamamladı. 
Adalya Vakfı’yla birlikte her yeni yıl 
öncesi Muratpaşa Atatürk Kent Mey-
danı’nda kurulan çarşı açıldı. Yeni yı-
lın heyecanını erkenden yaşamak is-
teyenlerin uğrak adresi olacak çarşı, 
31 Aralık tarihine kadar saat 10.00 
ile 23.00 arası açık olacak. LED ışıklar-
la süslenen çarşıda birbirinden renk-
li el emeği ürünler, hediyelik eşyalar 
ve yılbaşı soflarına eşlik edecek lez-
zetler yer alıyor. Ayrıca bu yıl çarşı-
da çocukların ilgi odağı haline gelen 
oyun alanları da bulunuyor.

Çocukla-
rıyla Yılba-
şı Çarşısı’nı 
gezen Buğ-
ra Özorhan, 
çocuklarının okulda yaptıkları yılba-
şı çekilişi için hediyelik eşya baktık-
larını söyledi. Özorhan’ın çocukları 
Alara Özorhan ve Emir Özorhan ise 
çekiliş hediyesi olarak çarşıdan kar 
küresi alacaklarını belirtti. Muratpa-
şa Belediyesi’nin Yılbaşı Çarşısı’nda 
10 yıldır stant açtığını söyleyen Me-
liha Devecioğlu, ziyaretçilerin daha 
çok noel kıyafetleri, noel çorapları ve 
hediyelik eşya almayı tercih ettikle-

rini söyledi ve Muratpaşa Belediye-
si’ne sağladığı imkanlar için teşekkür 
etti. Çarşının yer aldığı Fener Mahal-
lesi’nde yaşadığını belirten Muratpa-
şa sakini Özgür Özer ise, her yıl Yılba-
şı Çarşısı’nın kuruluyor olmasından 
duyduğu mutluluğu paylaştı. Özer, 
yakın çevresine hediyelik eşyalar al-
dığını ve taze yöresel ürünleri de ko-
laylıkla temin edebildiği için mem-
nun olduğunu ifade etti. DHA
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AnTALYA Büyükşe-
hir Belediyesi tara-
fından düzenlenen 
festival kapsamın-

da sanatçının piyanodaki eş-
siz dokunuşlarına, kontrbasta 
Volkan Hürsever ve davulda 
Ferit Odman eşlik etti. Görsev 
Trio, dinamik performansı ve 
yüksek enerjisiyle konser bo-
yunca müzikseverlere caz dolu 
anlar yaşattı. Her biri virtüöz olan 
müzisyenler, doğaçlama solosuyla iz-
leyicilere nefes kesici bir deneyim 
sundu. Davul ve kontrbas soloları, 
gecenin en etkileyici anlarını yarattı 
ve salonda coşkuyla karşılandı.

DUYGUSAL BİR YOLCULUK

Kerem Görsev, eserlerini seslendir-

mekle kalmayıp, bestelerinin çıkış 
hikayelerini ve ardındaki duygula-
rı seyircilerle paylaştı. Sanatçı, mü-
zikle kurduğu bağ sayesinde dinle-
yicileri eserlerinin yaratıldığı anlara 
götürdü. Bu samimi anlatılar, perfor-
mansa derinlik kazandırırken, salon-
da duygu dolu anlar yaşanmasını 
sağladı. Konserin sonunda, Antalya 

Büyükşehir Belediyesi Genel 
Sekreteri Cansel Tuncer, sah-
neye çıkarak Kerem Görsev, 
Volkan Hürsever ve Ferit Od-
man’a teşekkürlerini iletti.

Tuncer, Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Muhittin Böcek’in 
selamlarını seyircilere ilete-
rek, trioya plaket ve çiçek 
takdim etti. Gecenin en an-
lamlı anı, Kerem Görsev’in 

kendisine hediye edilen çiçeği, sa-
londa konseri dikkatle dinleyen kü-
çük bir seyirciye armağan etme-
si oldu.

Görsev, “Bütün eserlerimi dikkatle 
dinlediğin için sana veriyorum” di-
yerek çiçeği seyirciye uzattı. Bu ince 
hareket, salonda büyük alkış aldı ve 
geceyi unutulmaz kıldı.   DHA

Görsev’den 
caz rüzGarı
Antalya’nın sanat dünyasına açılan en önemli kapılarından 

biri olan 24. Uluslararası Antalya Piyano Festivali, caz 
müziğinin usta ismi Kerem Görsev Trioyu ağırladı

Paris 2 batığına 110  
Türk bayrağıyla dalış 

Topçu Yüzbaşı Musta-
fa Ertuğrul Aker ve silah 
arkadaşlarını anma et-
kinlikleri Kemer ilçesinde 
devam ediyor. 13 Aralık 
1917’de Antalya kıyılarını 
denizden top atışıyla dö-
ven Fransız gemisi Paris 
2, Topçu Yüzbaşı Mustafa 
Ertuğrul Aker ve silah 
arkadaşlarının 145 atışın 
110’unun tam isabetle 
gemiye ulaşmasıyla batı-
rıldı. Paris 2 şu anda yerli 
ve yabancı turistler için 
dünyanın en iyi 100 dalış 
noktasından biri olarak 
kabul ediliyor. Akdeniz 
Üniversitesi Sağlık Kültür 
ve Spor Dairesi Başkanlığı 
Sualtı Sporları Topluluğu 
üyesi öğrenciler, Akdeniz 
Üniversitesi Su Ürünleri 
Fakültesi Öğretim Üyesi 
Prof. Dr. Mehmet Gö-
koğlu ile birlikte Paris 
2’ye dalış gerçekleştirdi. 

Öğrenciler yanlarında 
getirdikleri 110 Türk bay-
rağı ile birlikte Akdeniz’in 
mavi derinliklerine daldı. 
Paris 2’ye kısa sürede 
ulaşan topluluk, Türk bay-
raklarını açarak batığın 
burnundan güvertesine 
her yeri bayraklarla kap-
ladı. Görüş mesafesi sınırlı 
olsa da Prof. Dr. Gökoğlu 
ve Sualtı Topluluğu üyesi 
öğrenciler, dalışı istedik-
leri gibi tamamladı ve 
‘Akdeniz’in Çanakkalesi’ 
sloganıyla Topçu Yüzbaşı 
Mustafa Ertuğrul Aker ve 
silah arkadaşlarını andı.

Prof. Dr. Mehmet 
Gökoğlu, dalışla ilgili şun-
ları ifade etti: “Bu gemi 
batırılırken 145 adet atış 
yapılmış ve bu atışlardan 
110’u isabet etmiş gemi-
ye. Bu Türk topçusunun 
ne kadar eğitimli olduğu-
nu gösteriyor.” DHA

Paris 2 batığına Akdeniz 
Üniversitesi’nden öğrenciler dalış yaptı. 
Öğrenciler, geminin batırılırken isabet 
aldığı 110 top mermisine ithafen, batığın 
çevresine 110 Türk bayrağı astı

Agora Senfoni Orkestrası
hayvanlar için sahnede

AnTALYA’nın uluslararası sanat dün-
yasında önemli bir yere sahip olan An-
talya Piyano Festivali’nde, Agora Senfo-
ni Orkestrası (AGO) Murat Ömür Tuncer 
şefliğinde, Fransız besteci Camille Sa-
int-Saëns’ın “Hayvanlar Karnavalı” ese-
rini seslendirdi. Bu mizahi ve etkileyi-
ci eser, sokak hayvanları için farkındalık 
yaratma amacıyla seçildi. Etkinlikten 
elde edilen tüm gelir, Antalya Büyükşe-
hir Belediyesi tarafından hizmet veren 

Sokak Hayvanları Geçici Bakamı Evi ve 
Rehabilitasyon Merkezi’nde bulunan so-
kak hayvanlarının ihtiyaçlarına yönelik 
olarak kullanılacak.

Bu özel gecede, Agora Senfoni Orkest-
rası’na piyano dünyasının önde gelen 
isimleri Buğra Yüksel ve Yıldız İbrahimo-
va eşlik etti. Beethoven’ın klasik eserle-
ri ile çağdaş Türk bestecilerin eserleri yer 
aldı. Festivalin atmosferi, sanatın ve da-
yanışmanın güzelliklerini yaşattı. DHA

MurATPAşA’dA 
yenİ yıl heyecAnı
Muratpaşa Belediyesi ve Adalya Vakfı 
işbirliğiyle hazırlanan Yeni Yıl Çarşısı, 
Muratpaşa Atatürk Kent Meydanı’nda 

açıldı. Yeni Yıl Çarşısı, 31 Aralık’a 
kadar ziyaretçilere açık olacak

Mustafa ertuğrul Kemer’de anıldı
AnTALYA Valiliği koordinesin-

de, Kemer Kaymakamlığı ta-
rafından Topçu Yüzba-
şı Mustafa Ertuğrul 
Aker ve silah arka-
daşlarını anma 
etkinliği düzen-
lendi. Etkinliğe 
Antalya Valisi Hu-
lusi Şahin, İl Em-
niyet Müdürü İlker 
Arslan, Sahil Güven-
lik Antalya Grup Komu-
tanı SG Yarbay Tolga Coş-
kun, Kemer Kaymakamı Ahmet 
Solmaz, Kemer Belediye Başkanı 
necati Topaloğlu, Gençlik ve Spor İl 
Müdürü Yavuz Gürhan, siyasi parti 
temsilcileri, muhtarlar ve vatandaş-
lar katıldı. Etkinliklerde Antalya Va-
lisi Hulusi Şahin, Mustafa Ertuğrul 
Aker Parkı’ndaki anıta çelenk sun-

du. Çelenk sunma törenin ardından 
Kemer Belediyesi Kültür Evi’nde ser-
gi düzenlendi. Sergiyi gezen Vali Şa-
hin ve beraberindekiler kültür evi 
sorumlusu Ramazan Kar tarafından 
toplanan Kahraman Topçu Yüzbaşı 

Mustafa Ertuğrul Aker’e ait eşya-
lar hakkında bilgi aldı.

Etkinlerde ilçe merke-
zinden Koca Burun 

mevkisine yürü-
yüş düzenlendi. 
Yürüyüşe katı-
lanlar Topçu Yüz-
başı Mustafa Er-
tuğrul Aker ve 

askerlerinin siper-
lerini gezdi. Antal-

ya Valisi Hulusi Şahin, 
“107 yıl önce Topçu Yüzbaşı 

Mustafa Ertuğrul 4 toptan oluşan 
dağ bataryasıyla Paris ıı zırhlısını 
batırdı. Mustafa Ertuğrul Antalyalı. 
Cihan harbinden sonraki dönemde 
kurtuluş harbinde yer alıyor. Son-
ra Antalya’ya yerleşiyor ve 1968 yı-
lında Antalya’da vefat ediyor” dedi. 
DHA
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